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splošno gradbeno podjeije V Brežicah gradimo SREDNJO ŠOLO 
POSAVJESEVNICA po i n y s k l o p u f e g a p r o d a j a m o 

Sevnico, Trg svobode 11 
POSLOVNE PROSTORE 

Informacije na telefon: 0608/41481 s parkirišči 

Jure Kovan, 
slovenski državni 
rekorder v skoku 
s palico (551 cm) 

Na izboru za atleta 
Slovenije ga je Atletska 
zveza Slovenije uvrstila na 5. 
mesto, pri glasovanju 
poslušalcev Radia Sevnica 
pa je dobil samo posebno 
priznanje za nominacijo. O 
rezultatih tega glasovanja 
smo poročali v prejšnji številki 
Našega glasa. 

Jure Rovan: »Boril sem se, 
dokler nisem dosegel 
državnega rekorda. Sedaj se 
skušam pripraviti tako dobro, 
da bom izpolnil normo za 
udeležbo na letošnjem 
svetovnem prvenstvu (560 
cm) in pri tem sem imel že 
malo težav z motivacijo. 
Sedaj ni več problemov, ker 
imam motiv: uvrstitev med 
prve tri nagrajence za 
športnika leta '97 - po izboru 
poslušalcev radia Sevnica. 

V Dobovi bodo imeli 
svojo občino 

Nekateri veliki problemi, ki tarejo Dobovcane, se rešujejo 
predolgo, zato krajani verjamejo, da jih bodo kot 

samostojna občina prej obvladali 
V Posavju se nam 

torej zares obeta nova 
občina. Načrtovano 
osamosvajanje Dobov-
čanov pa bi morda 
utegnilo spodbuditi še 
koga v tem delu 
Slovenije in tako 
»oslabiti« moč in vpliv 
Brežic. V nedeljo jih bo 
zato obiskala močna 
delegacija pred
stavnikov brežiške 
občine z županom in 
predsednikom občin
skega sveta na čelu. Na 
sestanku bodo skušali 
dognati vse možne 
posledice predvidene 
odcepitve, verjamemo pa dobovske »separatiste« 
da bodo »občinarji« skušali prepričati, naj tega ne počnejo. 3. stran 
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Divjad, kmetje in 
I potepuški psi pozimi 

Koliko kmetov ve, da morajo novi nasad prijaviti tudi lovcem? Razgovor z lovskim 
strokovnjakom dipl.ing. Vladom Jenkom in izjava Matjaža Vojtkovszkega iz KS Krško 

Otvoritev novih 
in večjih 

prostorov pošte 
v Tržišču 

Tržišče, 17. januarja • V petek so se krajani Tržišča razveselili nove 
pridobitve in sicer nove pošte. Pošta, ki je bila v tem kraju prvič že 
konec prejšnjega stoletja, se je večkrat selila, ves čas pa jo je 
spremljala prostorska stiska. Novi prostori so sedaj večji, saj merijo 
72 m2, opremljeni s sodobno opremo in napravami, sodobno 
telefonsko govorilnico, pa tudi s 36 poštnimi predali, do katerih je 
možen dostop ves dan. »V okolišu pošte živi trenutno okrog 1.500 
prebivalcev, od katerih jih ima 1.265 dostavo na dom petkrat 
tedensko, torej od ponedeljka do petka, približno 220 pa je vključenih 
v vsakodnevno dostavo, ki je motorizirana. To je dober dosežek in 
kazalec kakovosti poštne dostave, ki se je že zelo približal tovrstnim 
kazalcem v razvitih državah Evropske unije, s katerimi se želimo 
primerjati,« je na otvoritvi poudaril direktor mag. Alfonz Podgorelec, 
ki je z ministrom Igorjem Umkom tudi prerezal slavnostni trak. (GAIex) 

Se nič novega o 
Katarini Lukek 
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KRŠKO 
NOVO V KRŠKEM! 
MENJALNICA ADO 
CKŽ 23 KRŠKO 
Tel: 21-522,22-906 
•KRATKOROČNA POSOJILA 
-POSREDOVANJE PRI PRODAJI 
•IN NAKUPU NEPREMIČNINE 
TEL: 0608/21-522 
TEL.+FAX.:0608/22-906 

M0BITEL: 0609/614-460 

Novi predsednik krške podružnice SLS 

Franci Bogovič poudarja 
sodelovanje strank 

Alojz Metelko je opozoril tudi na možno potrebo po 
sklepanju kompromisov 

Krško, 19. januarja - Krška 
podružnica Slovenske 
ljudske stranke je v nedeljo 
na občnem zboru izvolila 
novega predsednika. To je 

Franci Bogovič iz Koprivnice. 
Očitno Bogovič ne uživa 
velikega ugleda le v svoji 
stranki ampak med večino 
tistih, ki ga poznajo, saj je tudi 

predsednik krškega 
občinskega sveta. 
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TURISTIČNA JŠ^ 
CKŽ 7, KRŠKO. Tel/fax: 21674 

POJDITE Z NAMI ZA 
VALENTINOVO 

NA GRAD NEGOVA 
Bogata večerja, prevoz, 

živa glasba, darilce in program 
za samo 6500 SIT 

LanGuest d.o.o. 
prodala nbualaikoT 

lel/Faz: 06iWMi7-568 
MobHel: 0609/625-087 

<H>HYunDni 
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Up>den kredit, leasing 
Prodaja original rezervnih delov 

CMIMNT 
PE Krško, CKZ 51: Tel.0608 22-950 
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Darilo bolnim 
otrokom 

Dr. Anton Stare, direktor novomeške bolnišnice in Franci Škulj, 
član uprave Zavarovalnice Tilia. (Foto: Marko Kline) 

V Tilii že vrsto let ne skoparijo z vlaganjem denarja v 
dobrodelne namene. Tako so na primer že pomagali pri nakupu 
ambulantnega vozila (70.000 DEM) in pri nakupu mnogih 
medicinskih aparatov. Tej očitni Tiliini naklonjenosti 
dobrodelnim akcijam botruje njena poslovna usmeritev, ki jo 
navzven odraža slogan »Simbol prijazne prihodnosti«. 

Zavarovalnica Tilia zagotavlja varnost v kriznih razmerah poškodb 
zdravja in premoženja ter nudi različne možnosti zavarovanja za 
čas starosti. V skladu s svojo preventivno naravnanostjo sredstva 
vlaga v različne akcije za zmanjšanje nevarnosti -npr. za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu. Pri tem se še posebej zavzema za 
varnost pred nesrečami osnovnošolskih otrok, ki sodijo med na naših 
cestah najbolj izpostavljene starostne skupine prebivalcev. Zato so 
se odločili, da letos sredstva, sicer namenjena za novoletno 
obdaritev, namenijo bolnim otrokom novomeške bolnišnice. 

«Menimo, da se naši poslovni partnerji strinjajo z našo odločitvijo 
- da jim bomo namesto poslovnega darila poslali novoletno čestitko 
z lipovim listom, spremenjenim v srce,« pravijo v Zavarovalnici Tilia. 

Novi predsednik krške podružnice SLS 

Franci Bogovič iz Koprivnice 
poudarja sodelovanje 

Alojz Metelko je opozoril tudi na možno potrebo po sklepanju kompromisov 
Krško, 19. januarja - Krška 

podružnica Slovenske ljudske 
stranke je v nedeljo na 
občnem zboru izvolila novega 
predsednika. To je Franci 
Bogovič iz Koprivnice. Očitno 
Bogovič ne uživa velikega 
ugleda le v svoji stranki 
ampak med večino tistih, ki ga 
poznajo, saj je tudi predsednik 
krškega občinskega sveta. 

Naš glas se občnega zbora ni 
mogel udeležiti, ker nam 
dosedanje vodstvo SLS v 
Krškem ni poslalo vabila, smo pa 
pobrskali za dosegljivimi 
informacijami. Tako smo 
izvedeli, da so bili udeleženci 
navdušeni nad nastopom 
gostujočega Moškega pevskega 
zbora iz Brestanice, da sta bila 

med gosti (predstavniki 
nekaterih krških političnih strank) 
tudi Alojz Metelko in dr. Jože 
Možgan. Metelko se, po 
pričevanju naših virov, ni mogel 
ogniti najnovejšemu 
mandatarskemu zapletu ob 
sesutju predvidenih 46 
poslanskih glasov v korist 
spomladanske koalicije. Trezno 
je ocenil, da v politiki vedno 
ostaja še zadnja možnost -
sklepanje kompromisov in da bo 
moralo članstvo pač pokazati 
dokajšnjo mero razumevanja za 
nastali položaj. 

V opredelitvi nalog je novi 
predsednik Slovenske ljudske 
stranke v Krškem, Franci 
Bogovič poudaril svoje 
prepričanje v dovolj učinkovito 

delo krške SLS, da bo ta na 
prihjodnih lokalnih volitvah vsaj 
ponovila letošnji uspeh v 
državnem zboru. Seveda 
stranka ostaja zvesta odnosu do 
svojih klasičnih vrednot: zemlje, 
dela in družine. A Bogovič se 
zaveda, da bo Posavje moralo 
postati regija, ki se bo začela pri 
izlivu Savinje v Savo in da bo v 
njej igrala odločilno vlogo 
energetika. Nuklearka mora 
začeti vračati v okolje tisto, česar 
doslej še ni v zadostni meri 
(plačevati rento), hrvaški 
solastnik bo moral prevzeti 
odgovornost za svoj del 
radioaktivnega odpada, veriga 
pretočnih hidroelektrarn pa bo 
morala upoštevati nekatere 
pogoje, preden bo začela 

obratovati. S tem je mislil na 
preprečevanje poplavljanja 
najbolj rodovitne zemlje, 
očiščenje savske vode pred 
zajezitvijo in vključitev možnosti 
namakanja kmetijskih površih ob 
akumulacijah. Tradicionalni 
socialni noti programa SLS je 
Bogovič dodal zahtevo, da naj 
dobijo zaposlitev na 
novonastalih delovnih mestih 
domačini, ki so v Posavju ostali 
brez dela, mladim pa je obljubil 
poudarjeno skrb tako za njihov 
razvoj kot za možnosti njihovega 
družabnega srečevanja. 
Bogovič je prepričan: »Vse to 
lahko dosežemo s skupnimi 
močmi, s sodelovanjem med 
strankami in ne z 
nasprotovanjem!« (Ika) 

Krvodajalska akcija v Sevnici 
Rdeči križ Slovenije - Območna organizacija Sevnica vabi 

vse krvodajalce in ostale polnoletne, še posebej mlade in 
zdrave občane, da se udeležijo dvodnevne krvodajalske 
akcije v Sevnici, kajti v Sloveniji potrebujemo več kot 200 
krvodajalcev dnevno za pokrivanje potreb v zdravstvu. 

Kri lahko darujete v torek in sredo, 28. in 29. januarja 1997, 
od 7. do 13. ure v prostorih TVD Partizan Sevnica. 

Vsak zdrav človek naj bi vsaj nekajkrat v življenju daroval 
kri, to pa je zagotovilo, da ne bi bil prikrajšan, če bi jo 
potreboval. 

OBVESTILO 
Društvo izgnancev Slovenije, Krajevna organizacija Krško, 

obvešča vse svoje člane, da bo vršila pobiranje članarine za leto 
1997, kakor tudi naročila Vestnika, v mesecu januarju in februarju 
dvakrat tedensko, in sicer ob sredah in petkih od 9. do 11. ure v 
prostorih Društva upokojencev v Krškem, Cesta 4. julija 57, telefon 
32-143 (nad hotelom Sremič). V mesecu marcu, aprilu in maju 
1997 pa enkrat tedensko, in sicer od 9. do 11. ure. Člani z območja 
Pijavškega lahko poravnate članarino pri Francu Vodopivcu 
(telefon 79-278), z območja Gore pa pri Žaniju Arhu (telefon 21 -
885). 

Pri rutinskih pregledih krvi 
krav v A kontroli mlečne 
proizvodnje, smo v 

preteklih letih naleteli na živali, 
ki so kazale na okuženost z 
bacili leptospiroze. V dveh 
primerih živali niso kazale 
zunanjih znakov obolenja, imele 
so le povečano količino 
protiteles v krvi, značilnih za to 

dolina in porečje Krke. Te 
bakterije lahko živijo in se 
razmnožujejo tudi v zunanjem 
okolju, kjer je dosti vode in vlage. 
Močvirna področja so dostikrat 
rezervar za to bolezen. 

Bolezenski znaki se kažejo na 
različne načine. Če pride do 
močne okužbe, pride do 
povečanja telesne temperature, 

hrana je osnova za 
prenos bolezni. 

Zbolevajo tudi teleta, 
ki postanejo slabokrvna 
in ikterična. V višjih 
stadijih brejosti pride 
pogosto do abortusov. 
To smo imeli tudi v 
našem primeru, ko je šlo 
za zvrgavanje v 7.-8. 

D O L E N J S K A 
B A N K A . 

LEPTOSPIROZA 
bolezen. Po bolj podrobnem 
pregledu enega dvorišča, ko je 
bila odvzeta kri vsem domačim 
živalim, se je ugotovilo, da sta 
okužena tudi dva psa. Krave so 
bile nato zdravljene, psa pa 
evtanazirana. Naslednje leto se 
bolezen ni več pokazala. 

Na drugi primer te bolezni 
smo naleteli letošnjo jesen, in 
sicer na dveh dvoriščih. V enem 
zgolj po naključju, v drugem pa 
je že obstajal sum na to bolezen. 
Pred časom je pri večini živali 
prišlo do zvrgavanja v poznejši 
brejosti. Rezultat pregleda na 
leptospirozo je pri teh živalih 
pokazal zelo visok titer protiteles 
v krvi. S tem je bila bolezen 
pojasnjena in dokazana. 
Kasneje so bile pregledane še 
vse ostale domače živali, vendar 
ni bilo pozitivnih primerov. 

Povzročitelji bolezni so 
bakterije, .Leptospire, katerih je 
na desetine različnih skupin in 
tipov. V prej opisanih primerih je 
šlo za L.interrogans. Nevarne so 
za večino domačih živali, prav 
tako je ogrožen človek. Bolezen 
se pojavlja ponavadi na 
določenem geografskem 
področju. V našem primeru je to 

pojavi se zlatenica, urin postane 
motno rjav in krvav. Breje živali 
pogosto zvržejo. Sumimo, da 
bolezen povzroča pojav 
mesečne slepote pri konjih. V 
redkejših primerih je mogoče 
tudi izločanje z mlekom. 

V naših primerih ni prihajalo 
do kliničnih znakov obolenja, 
razen v primerih abortusov. To 
je značilnost te bolezni, katere 
prisotnost največkrat ugotovimo 
pri rutinskih pregledih krvi 
goveda. 

Ne glede na to, da žival ne 
kaže znakov obolenja, je lahko 
okužena s temi bakterijami. 
Trajno lahko ostanejo v 
nekaterih organih in tkivih. 
Navadno so to ledvice. Takrat 
žival izloča žive klice bolezni z 
urinom in širi bolezen naprej. 
»Nevarni« so npr. psi, ki se 
svobodno gibljejo ali se radi 
potepajo. Druga skupina živali, 
kjer se bolezen ohranja, so 
glodalci. Miši in podgane so 
znani gostitelji leptospir. Pri 
svojih nočnih aktivnostih 
oblezejo vse kotičke hleva, 
najraje pa se zadržujejo na 
krmilih in žitu, ki ga kontaminirajo 
s svojimi izločki. Takšna živinska 

mesecu brejosti. Plod ter 
plodne ovojnice in 
tekočine so zelo kužne. 

Leptospiroza se 
ponavadi pojavlja poleti, 
posebej kadar je leto bolj 
mokro. Bolezen 
odkrivamo občasno tudi 
pri konjih. Potek in 
posledice so podobne 
kot pri drugih živalih. 
Cepivo proti tej bolezni 
imamo samo za pse, za 
druge domače živali pa 
cepivo pri nas ni na 
voljo. Pri sumu ali pojavu 
bolezni je potrebno 
upoštevati navodila 
veterinarske službe, saj 
je to bolezen, ki se zatira 
po zakonu. Še enkrat je 
treba poudariti, da je 
bolezen zoonozna -
lahko zboli tudi človek, z 
enako hudimi 
posledicami. 

VETERINARSKA 
POSTAJA 

BRESTANICA 
Tomaž CIGLER, 

dr.vet.med 

Priložnost meseca! 
Tolarski depozit z valutno klavzulo 

Znesek 

od 10.000 do 100.000 SIT 

od 100.001 do l.OOO.OOO SIT 
nad 1.000.001 SIT 

od 10.000 do 100.000 SIT 

od 100.001 do 1.000.000 SIT 

nnd 1.000.001 SIT 

od 10.000 do 100.000 SIT 
od 100.001 do 1.000.000 SIT 

nad 1.000.001 SIT 

Rok vezave 

od 31 do 90 dni 

od 31 do 90 dni 

od 31 do 90 dni 

ISl dni 

ISl dni 

ISl dni 

nad 365 dni 

nad 365 dni 

nad 365 dni 

Obrestna 
mera 

4,30 % 

4,70 % 

5,10% 

5,20 % 

5,70 % 

6,00 % 

7,00 % 

7,11 % 

7,25 % 

Način 
obrestovanja 

fiksno 

fiksno 

fiksno 

spremenljivo 

spremenljivo 

spremenljivo 

spremenljivo 

spremenljivo 

spremenljivo 

Tolarski depozit z revalorizacijo 

Znesek 

nad 3.000.000 SIT 

Rok vezave 

od 91 do 180 dni 

Obrestna 
mera 

TOM+6,00% 

<£falrffc 
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Svečana seja OS KoTJe 

Zaslužnim podelili občinske nagrade 
Zdole nad Kozjim, 18. 

januarja - Izletniški turizem 
Milene in Jožeta Piri z Zdol 
nad Kozjim je ponudil toplo 
zavetišče številnim 
povabljencem, ki so se 
odzvali vabilu. Prisotne je 
najprej pozdravil predsednik 
OS Kozje Miha Zakošek in na 
kratko predstavil področja 
dela občinskega sveta. O delu 
občinske uprave je 

spregovoril župan dr. Božidar 
Sok, ki je na kratko predstavil 
nekatere izmed nalog, ki so 
jih v letu 1996 opravili. 

Po predstavitvi opravljenega 
dela je bila na vrsti podelitev 
priznanj občine Kozje za leto 
1996 najbolj zaslužnim, ki so z 
delom na različnih področjih 
pripomogli k lepši podobi nove 
občine in naštetim uspehom. 

Najvišje občinsko priznanje, 

plaketo občine Kozje je prejelo 
podjetje ESTET, ki v okviru 
Steklarne Rogaška proizvaja 
potiskano kartonsko in darilno 
embalažo. Občinska priznanaj 
so prejeli: Anton Jevšnik za 
marljivo in uspešno delo na 
področju cestne infrastrukture; 
Ivan Perčič in Milan Brilej pa za 
uspešno delo na področju 
gasilstva. Denarne nagrade sta 
prejela: Kulturno društvo 

Lesično-Pilštanj in GD Buče. 
Kulturni program so izvedli 

mladi člani KD Lesično-Pilštanj. 
V programu so sodelovali 
recitatorji in mešani mladinski 
pevski zbor kot najmlajša 
sekcija omenjenega društva. 
Predstavnik društva, Andrej 
Kolar je dobljeno denarno 
nagrado predal mladim pevcem 
kot prispevek za nabavo oblek. 
(Toni) 

Naša krajevna skupnost - tokrat kot precedenčni primer 

V Dobovi bodo imeli svojo občino 
Nekateri veliki problemi, ki tarejo Dobovčane, se rešujejo predolgo, zato krajani 

verjamejo, da jih bodo kot samostojna občina prej obvladali 
Dobova, 18. januarja - Na 

zadnji decembrski seji 
brežiškega občinskega sveta 
je med svetniki kar nekaj 
vznemirjenja povzročila 
novica, da želi krajevna 
skupnost Dobova postati 
samostojna občina. O tem, 
kaj je razlog za tako 
odločitev, smo se pogovarjali 
s predsednikom sveta KS 
Dobova, Miho Škvarčem. 

«0 svoji občini smo 
razmišljali že v času zadnjega 
referenduma o spremembah 
lokalne samouprave, vendar 
takrat v projekt nismo šli dovolj 
ambiciozno, saj nam v tistem 
času niti ni bilo povsem jasno, 
kaj bi s tem pridobili in kaj morda 
izgubili. Predvsem kar zadeva 
finance. Toda kljub temu, da smo 
brez kakršnekoli akcije pustili, 
da se ljudje sami odločajo, je 
takrat do ustanovitve lastne 
občine manjkalo le kakih pet 
glasov. Med lanskoletnimi 
volitvami novih svetov KS pa se 
je želja po občini znova obudila 
in tako smo sprejeli ustrezen 
sklep, katerega smo nato 
posredovali tudi svetu občine 
Brežice, ki mora o njem 
razpravljati ter dati soglasje. 
Hkrati smo sprejeli še moratorij, 
s katerim ne dovolimo občini 
prodajo kakršnekoli občinske 
lastnine na našem območju, če 
za kaj takega ne da soglasje 
naša KS. V tem času smo 
obiskali tudi tri nove občine: 
Šentjernej, Podčetrtek in 
Škocjan ter tako dobili 
predstavo, kako te občine živijo, 
kakšna sredstva pridobivajo, 
kakšne stroške imajo itd. Na 
podlagi tega smo prišli do 
ugotovitve, da bi kot občina lažje 
živeli in delali kot pa s sredstvi, 
ki jih sedaj dobivamo iz 
proračuna občine Brežice. 
Pridobili bi torej v prvi vrsti 
f inančno, kljub temu da se 
zavedamo, da bi kot samostojna 
občina sprejeli tudi vrsto 
obveznosti, poleg zagotovljenih 
pa bi imeli tudi lastna sredstva, 
kot so različne občinske takse 
in podobno, saj bi bili obmejna 
občina, potegovali bi se tudi za 
različna sredstva javnih 

razpisov, del sredstev pa bi 
pridobivali še z lastnimi 
programi. 

Kateri so poglavitni 
problemi, zaradi katerih že 
dalj časa očitate sedanji 
občini, da se ne poteguje 
dovolj za vas? 

Miha Škvarč 

«Qlavni problemi v Dobovi, o 
katerih opozarjamo že leto za 
letom, pa se ni nič naredilo so 
predvsem naslednji: nujno 
potrebujemo železniški podvoz, 
saj so čakanja pred spuščenimi 
zapornicami obupno dolga, 
cesta Brežice-Dobova-hrvaška 
meja, je v zelo slabem stanju, 
zaradi varnejšega gibanja 
pešcev, predvsem šolarjev je 
treba zgraditi pločnike, na 
nedokončane savske nasipe 
tudi že zelo dolgo opozarjamo, 
potrebujemo pa tudi kanalizacijo. 
Za ureditev vsega naštetega je 
že zdavnaj potekel skrajni čas, 
naredilo pa se ni nič. Na te 
zadeve smo občino neprestano 
opozarjali, toda ona je tista ki se 
pogovarja z državo, ne mi v KS. 
Kaže, da se je občina s tem v 
zvezi premalo potrudila, ali pa ni 
imela pri tem uspeha. Ne vem. 
Zato sodimo, da bomo s temi 
zahtevami sami lažje prodrli.« 

S tem, ko ste sklep sveta 
KS o us tanov i tv i občine 
dostavili občinskemu svetu, 
se je postopek »osamo
svajanja« torej začel. Kako 
naprej? 

«V prvi vrsti pričakujemo od 
OS obravnavanje naše vloge. 
Ko bomo prejeli odgovor, takšen 

ali drugačen, bomo morali 
opraviti še poizvedovalni 
referendum, imeli pa smo že 
sestanke v vseh vaseh KS, 
razen na Mostecu, kamor 
gremo ta teden. Pripravili bomo 
tudi potreben elaborat, ki ga 
bomo poslali državnemu zboru 
ter izdali manjšo brošuro, katero 
bo prejelo vsako gospodinjstvo 
naše KS, v kateri bomo dosti tega 
ljudem pojasnili. Tako pozitivne 
kot negativne stvari občinskega 
osamosvajanja. Zadnja faza pa 
bo izvedbeni referendum, ki ga 
mora razpisati država. 
Trinajstega decembra smo 
medse povabili predstavnika 
službe za reformo lokalne 
samouprave iz Ljubljane, mag. 
Staneta Vlaja, ki nam je veliko 
tega razložil. Po njegovih 
besedah lahko pričakujemo 
ustanovitev lastne občine v 
najboljšem primeru konec 
letošnjega leta. Vsekakor pa 
mora biti referendum vsaj šest 
mesecev pred novimi lokalnimi 
volitvami. Mimogrde, v Dobovi 
in okoliških vaseh smo že doslej 
sami veliko naredili, predvsem 

Toda ravno mag. Vlaj je opozoril 
na to možnost. Tako smo potem 
tudi KS Kapele obvestili o svoji 
nameri ter jim ponudili v 
razmislek možnost, da se nam 
pridružijo. Pred dnevi smo se z 
njimi tudi sestali na sestanku, ki 
je bil povsem informativne 
narave. Odgovor bomo dobili, 
tako smo se dogovorili, do 
konca januarja.« 

In kakšno se vam po teh 
obiskih v osmih vaseh zdi 
razpoloženje tukajšnjega 
prbivalstva in kako 
nameravate organizirati 
občinsko upravo? 

« Presenetljivo veliko jih 
podpira ustanovitev nove 
občine. Prostore bi imeli v 
sedanjih prostorih KS, ki so že 
dokaj dobro opremljeni. 
Zaposlene pa bi imeli 3-4 ljudi, 
vsak pa bi moral pokrivati več 
področij, tudi župan, nekaj 
strokovnih sodelavcev bi imeli 
zaposlenih po pogodbi. 
Računamo, daje manjšo občino 
lažje obvladovati kot pa tako 
veliko, kot je sedanja brežiška. 
Če bomo ostali sami, v občini 

Na območju KS Dobova prebiva na 31 kvadratnih kilometrih 
površine približno 2.950 prebivalcev, v KS Kapele pa 1.200. 
Razen števila prebivalcev, po sedanjih kriterijih izpolnjuje vse 
ostale pogoje za ustanovitev občine, so teritorialno lepo 
zaokrožena celota ob meji s Hrvaško, imajo dobre prometne 
povezave, del KS, t.j. katastrski občini Mostec in Mihalovec pa 
segata tudi na desni breg Save. Ker skoraj celotna KS leži nad 
podtalnimi viri termalne vode, o čemer pričata vrtini na Mostecu 
in v Selah, se jim ob kmetijstvu, obrti in industriji obeta tudi 
razvoj turizma, na njihovem območju pa je tudi pomemben 
mednarodni železniški mejni prehod ter meddržavni cestni 
prehod v Rigoncah. V bližini Dobove je tudi osrednja občinska 
deponija komunalnih odpadkov, ki jo bodo februarja 1998 
zaprli ter na njenem mestu verjetno zgradili hipodrom, saj se 
v KS nenehno širi število rejcev tekmovalnih konjev. 

z občinskimi, krajevnimi in 
vaškimi samoprispevki in nad 
tem je bil tudi g. Vlaj prijetno 
presenečen.« 

Ste morda razmišljali oz. 
razmiš l ja te, da bi v novo 
občino pritegnili tudi KS 
Kapele? 

«2aradi izidov zadnjega 
referenduma, ko so se v 
Kapelah večinoma odločali za 
občino Brežice in ne za Dobovo, 
sprva nismo razmišljali o tem. 

ne bomo imeli posebnih 
krajevnih skupnosti ampak le 
vaške, če pa se nam bodo 
pridružili še Kapelci pa 
predvidevamo dve KS. OS ne 
bo prevelik. Sedanji svet KS 
šteje 11 ljudi in kar dobro deluje.« 

Kakšna pa je kaj 
strankarska obarvanost 
krajanov? To, kot vemo, za 
delovanje občin niti ni tako 
nepomembno. 

Dalje na str.4 

Izbran koncesionar 
za opravljanje 

dimnikarske službe 
Občinski svet občine Sevnica je na seji oktobra lani sprejel odlok 

o organiziranosti in izvajanju lokalne javne službe za pregledovanje, 
nadzorovanje in čiščenje kurilnih naprav, dimnih vodov in zračnikov 
zaradi varstva zraka na območju sevniške občine. V Uradnem listu 
RS je bil objavljen odlok za izbiro koncesionarja za opravljanje 
dimnikarske službe, na katerega so se javili trije ponudniki. Komisija, 
ki je vodila zbiranje ponudb, je občinskemu svetu sporočila, da 
glede na pogoje razpisa Dimnikarstvo Ivan Jelančič, s.p. iz Sevnice 
najbolj ustreza razspisnim pogojem. Gre predvsem za zadostno 
število strokovnih kadrov, ustrezno tehnično opremljenost, 
dolgoletne izkušnje, cene in celovita ponudba. Predlog komisije je 
sevniški občinski svet potrdil na zadnji seji v letu 1996 in Dimnikarstvo 
Ivan Jelančič, s.p. je izbrano za koncesionarja za opravljanje 
dimnikarske službe v občini Sevnica. (GAIex) 

Podelitev priznanj za 
inovacije in 
izboljšave 

Nagrada Ivanšku, Jakliču in dobovskim 
železničarskim strokovnjakom 

Brežiški župan Jože Avšič je ob koncu minulega leta na 
podlagi določil Pravilnika o podeljevanju nagrad in priznanj 
za dosežke na področju inovativne dejavnosti ter izvedenega 
javnega razpisa, na katerega so prispele štiri prijave, podelil 
priznanja Dragu Ivanšku, Tomažu Jakliču in skupini 
železničarskih strokovnjakov iz Dobove. 

Drago Ivanšek iz Trebeža pri Artičah je učitelj zemljepisa in 
zgodovine na OŠ Cerklje ob Krki, dopolnilno pa tudi na OŠ Podbočje. 
Nagrado za inovacijo na področju vzgoje in izobraževanja je prejel 
za izdelavo naloge in publikacijo brošur Koliko poznam domači kraj 
in Šolska učna pot. Brošura Koliko poznam domači kraj je nastala v 
šolskem letu 1993/94 na podlagi raziskovalnega dela nagrajenca in 
njegovih učencev. Brošuro lahko učenci uporabljajo kot učbenik pri 
spoznavanju domače pokrajine. V preteklem letu pa je učitelj Ivanšek 
skupaj z učenci in krajani pripravil ter publiciral brošuro Šolska 
učna pot, ki vključuje številna spoznanja s področja zemljepisa, 
zgodovine, biologije in kemije. Začetek učne poti je pri OŠ Cerklje 
ob Krki, dolga je okoli 5.500 m in poteka po razgibanem svetu KS 
Cerklje ob Krki. Glavna smer je označena z oznakami oziroma 
smerokazi, pripravljen pa je tudi vodnik po učni poti. 

Na predlog delavskega sveta podjetja INO, p.o., Industrijska 
oprema Brežice, Krška vas je nagrado za inovacijo na področju 
proizvodnje industrijske opreme prejel Tomaž Jaklič iz Črešnjic pri 
Cerkljah za projekt Razvoj specialnega traktorskega mulčarja za 
sadjarstvo in vinogradništvo z dvojnim hidravličnim diskom. 
Nagrajeni projekt predstavlja posodobitev mulčarja kot stroja 
širokega spektra. Priklopna bočna naprava z dvojnim hidravličnim 
diskom je v bistvu rotacijska kosilnica, katero poganja hidromotor. 
S to napravo kosimo travo pod rastlinami okoli debel. Tako s tem 
mulčarjem z enim hodom zdrobimo travo med vrstami in pokosimo 
travo pod rastlinami okoli stebel z dveh strani. Na ta način skoraj v 
celoti odpade škropljenje pasu plevela s herbicidi. Stroj lahko 
uporabljamo v vseh panogah rastlinske proizvodnje in celo v 
komunali za urejanje parkov. 

Na predlog Komisije za inovacije v podjetju SŽ - CD, d.o.o. - PC 
Dobova sta bili podeljeni dve nagradi za inovacijo na področju 
proizvodnje in vzdrževanja industrijske opreme. Za projekt 
Rekonstrukcija tesnjenja vagonskih kolesnih ležajev premera 130/ 
240 je bila nagrajena skupina avtorjev, in sicer Jože Jurman, Jože 
Blažinč, Janez Eržen, Jurij Krošelj, Ivan Prešički in Ivan Vogrinc, 
vsi zaposleni v dobovskem proizvodnjem centru Slovenskih 
železnic. Nagrajeni projekt v bistvu predstavlja konstrukcijsko in 
tehnološko predelavo kolesnih dvojic. V izogib stroškom nabave 
novih kolesnih dvojic je skupina avtorjev z uporabo delov 
razpoložljivih kolesnih dvojic, ki med seboj niso bili kompatibilni ter s 
strokovno konstrukcijsko rešitvijo izdelave in montaže novega 
tesnilnega obroča, ki je kompatibilen novi osi in rabljenem ohišju, 
pridobila sodobno kolo nosilnosti 22,51, premera čepa 130. Prihranek 
pri vsakem ležajnem ohišju znaša 685 DEM, v seriji 200 kosov 
koles pa približno 250.000 DEM. 

Tudi druga skupina avtorjev prihaja iz podjetja SŽ - CD, d.o.o. -
PC Dobova in jo sestavljajo Davor Hauer, Jože Blažinč, Marin 
Gracin, Vinko Kos, Jurij Krošelj, Stanko Gerjevič, Zdravko Merkel, 
Ivan Kovačič, Zvonko Peteline, Ivan Prešički, Ivan Požar, Jože 
Šoštarec, Ivan Vogrinc in Mladen Vidmar. Nagrajeni projekt Sanacija 
vagonske cisterne predstavlja projektno in tehnološko inovacijo na 
obnovi hudo poškodovane vagonske cisterne, ki je iztirila med 
obratovanjem. Izvedba tehnološkega procesa je zahtevala uporabo 
in izdelavo vrsto priročnih sredstev od transportiranja, obračanja, 
varjenja, pa vse do montaže. Gre za poseg, ki je ohranil vagonsko 
cisterno v eksploataciji in s tem glede na brezhibne ostale 
komponente prihranil veliko kvoto sredstev. Takšne in drugačne 
poškodbe so do danes bile namreč predmet kompletnega razdrtja 
ter odstranitve iz nadaljnjega obratovanja. (G Alex) 



GOSPODARSTVO NAS GLAS, 2 - 23. JANUAR 199? 

\ X l OBMOČNE OBRTNE 
N ^ ^ ZBORNICE POSAVJA 

Veliko strokovno posvetovanje 
v Portorožu 

V četrtek in petek, 23. in 24. januarja 1997, bo v portoroškem 
avditoriju veliko, že drugo po vrsti, strokovno posvetovanje z naslovom 
Izvajanje nove zakonodaje in vključevanje enot malega 
gospodarstva v Evropsko unijo. Posvetovanje tudi tokrat pripravljata 
Društvo ekonomistov Ljubljana, ki mu predseduje Stanislav Valand, 
in Obrtna zbornica Slovenije. Posvetovanje naj bi odgovorilo na 
nekatera, ta trenutek najbolj aktualna vprašanja malega 
gospodarstva. 

Zakon o omejevanju tobačnih izdelkov 
Pri izvajanju zakona o omejevanju tobačnih izdelkov se pojavljajo 

različne nejasnosti in tudi različna tolmačenja določil zakona, zato 
je obrtna zbornica za najbolj sporna vprašanja pridobila mnenje 
ministrstva za zdravstvo. 

Mnenje ministrstva na vprašanje, ali je javni prostor tisti, ki se za 
določeno dejavnost uporablja vključno s stranskimi prostori, ali pa 
je to le gostinski prostor, namenjen zadrževanju gostov, se glasi: 
Javni prostori so po 3. členu zakona namenjeni skupni rabi oziroma 
dejavnosti na področju zdravstva, otroškega varstva, vzgoje in 
izobraževanja, prometa, trgovine, gostinstva, športa, rekreacije in 
kulture. To so zlasti prostori, ki so namenjeni skupni rabi, kot so 
čakalnice, sejne sobe, kinodvorane... ter drugi prostori, kjer so 
nekadilci proti svoji volji lahko izpostavljeni cigaretnemu dimu. To 
pomeni, da se stranski prostori, pisarne, ki niso namenjene 
opravljanju navedenih dejavnosti, ne štejejo med javne prostore. 

Odgovor ministrstva na vprašanje, ali je v gostinskih prostorih, 
kjer se gostom streže hrana, kajenje prepovedano, je: Kajenje v 
gostinskih prostorih, kjer se gostom ne streže hrana, ni 
prepovedano. To pomeni, da v teh gostinskih prostorih prostorov 
za kadilce oziroma nekadilce ni potrebno ločiti. V tem primeru se 
lastnik oziroma upravljalec lahko sam odloči, da se v teh prostorih 
ne kadi ter to tudi ustrezno označi. Zakon določa obvezno označitev 
prostorov le v primerih, ko gre za prostore, namenjene nekadilcem 
oziroma prostore, v katerih je kajenje prepovedano. 

Navajanje davčne številke na računih 
Glede na to, da nekatera podjetja pošiljajo dopise, v katerih 

svoje poslovne partnerje obveščajo o svoji davčni številki in istočasno 
prosijo, da jim le-ti posredujejo svojo davčno številko, pri čemer se 
sklicujejo na določbo Zakona o davčnem postopku o obveznosti 
navajanja davčne številke na računih in v izogib nejasnostim, 
posredujemo naslednje informacije: 
- davčno številko uvaja Zakon o davčni službi kot identifikacijski 
znak davčnega zavezanca, tako za fizične in za pravne osebe, ki 
služi za enotno opredelitev in povezavo podatkov v davčnih 
evidencah. Večina davčnih zavezancev je po pošti že prejela 
obvestilo o vpisu v davčni register z navedeno davčno številko. 
- uporabo davčne številke določa zakon o davčnem postopku, ki je 
začel veljati 1.1.1997. Zakon tako določa, da mora davčni zavezanec 
davčno številko navesti na davčni napovedi, davčnemu obračunu 
in drugih vlogah, naslovljenih na davčni organ ter na dokumentih, 
če je tako določeno z zakonom. 24. člen zakona pa podrobneje 
določa, da mora davčni zavezanec, ki izstavi račun, kupcu izdelkov 
oziroma naročniku storitev navesti svojo davčno številko ter davčno 
številko kupca oziroma naročnika storitev, če je tako določeno z 
zakonom. Zakon, ki bo določal obveznost in pogoje, pod katerimi 
bo potrebno na račun navesti davčno številko davčnega zavezanca 
in kupca oziroma naročnika storitve, je zakon, ki bo urejal davek na 
dodano vrednost, ki pa je še v parlamentarni proceduri. 
- zato do uveljavitve davka na dodano vrednost na računih ni 
potrebno navajati davčne številke; od 1.1.1997 pa je davčno številko 
potrebno navesti na davčnih napovedih, obračunih in drugih vlogah, 
naslovljenih na davčni organ. Poleg navedenega morajo fizične 
osebe sporočiti svojo davčno številko izplačevalcu dohodkov oziroma 
delodajalcu, sicer jim le-ta dohodkov ne bo smel izplačati. 

NAGRADNA KRIŽANKA 
ŠTUDENTSKEGA SERVISA MARIBOR 

Sponzor letošnje prve 
križanke je ŠTUDENTSKI 
SERVIS MARIBOR, ki ima svoji 
podružnici tudi v Krškem na CKŽ 
15 in v Brežicah na Trgu 
izgnancev 14 (v Dijaškem domu 
v IV. nadstropju). Študentski 
servis posreduje delo dijakom 
in študentom, poleg tega pa vam 
nudi tudi črno-belo in barvno 
fotokopiranje, kopiranje na 
barvne liste, folije ter vezavo v 
zvezke oziroma brošure. 
Delovni čas v Krškem je vsak 
delovni dan od 7.30 do 16. ure, 
ob sredah do 15. ure, njihova 
telefonska številka pa je 21 -980. 
V Brežicah delajo vsak dan od 
7.30 do 15. ure in ob sredah do 
17. ure, pokličete pa jih lahko na 
številko 0609/610-455. Za 
včlanitev v študentski servis je 
potrebno prinesti potrdilo o 
šolanju za šolsko leto 1996/97 
oziroma frekventacijsko 
potrdilo, osebni dokument 
(osebno izkaznico ali potni list), 
davčno številko in fotografijo. 

Študentski servis Maribor bo 
izžrebanim reševalcem 
nagradne križanke podaril - 1. 
nagrada: 250 fotokopij formata 
A4; 2. nagrada: 200 fotokopij 
formata A4; 3. nagrada: 150 
fotokopij formata A4; 4. nagrada: 
borša. 

Rešene križanke pošljite na 
naslov: NAŠ GLAS, CKŽ 23, 
8270 KRŠKO, najkasneje do 
sobote, 1. februarja 1997, s 
pripisom »Nagradna križanka 
študentskega servisa Maribor«. 

Študentski servis maribor 
Kriko, CKŽ 15, td/feK 0608/21-980 ^ ^ 

Brežice, Trg izgnancev 14, $ | 
mobitel 0^/619455 ^ ^ ^ 

Z^ Štipendije in posojila 

Posredovanje dela ^ 1 3 ^ 
SESI. 
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Naša krajevna skupnost - tokrat kot precedenčni primer 
V Dobovi bodo imeli svojo občino 

Nekateri veliki problemi, ki tarejo Dobovčane, se rešujejo predolgo, zato krajani 
verjamejo, da jih bodo kot samostojna občina prej obvladali 

Nadaljevanje s 3. strani« 
Zaenkrat so na našem območju 
aktivne le tri stranke: SLS, SKD 
in SOS. Te se edine udeležujejo 
tudi razširjenih sej sveta KS. 
Pričakujem, da bomo kot občina 
ravno tako enotni kot do sedaj, 
in da nas bo pošteno delo še 
bolj družilo ter da bomo za 
napredek teh krajev naredili 
karseda veliko, sicer 

ustanavljanje nove občine ne bi 
imelo smisla. O tem, kdo naj bi 
bil župan, pa se še nismo 
pogovarjali. Občino moramo 
najprej ustanoviti. Je pa gotovo, 
da bo ta moral biti pošten, 
delaven in iznajdljiv človek. Tudi 
o tem, če bo funkcijo opravljal 
profesionalno ali 
neprofesionalno, še ni tekla 
beseda. Vsekakor pa bo moral 

imeti dobro ekipo ljudi,« je 
zaključil predsednik Miha 
Škvarč. 

V Posavju se nam torej zares 
obeta nova občina. Načrtovano 
osamosvajanje Dobovčanov pa 
bi morda utegnilo spodbuditi še 
koga v tem delu Slovenije in tako 
»oslabiti« moč in vpliv Brežic. 
Zato bo v nedeljo, 26. januarja 
vodstvo dobovske krajevne 

skupnosti obiskala močna 
delegacija predstavnikov 
brežiške občine, z županom in 
predsednikom občinskega 
sveta na čelu. Na sestanku bodo 
skušali dognati vse možne 
posledice predvidene odce
pitve, verjamemo pa, da bodo 
»občinarji« skušali dobovske 
»separatiste« prepričati, naj 
tega ne počnejo. (ES) 

GOSPODARSKA ZBORNICA 
SLOVENIJE 

OBMOČNA ZBORNICA POSAVJE 
Priznanja GZS 

Območne zbornice Posavje 
GZS Območna zbornica Posavje podeljuje priznanja za 

gospodarske dosežke že od leta 1986. V tem času je prejelo priznanje 
skupaj 35 podjetij oz. posameznikov iz Posavja. Predloge za podelitev 
priznanj lahko dajejo podjetja in njihove oblike združevanja, sekcije 
in strokovna združenja, organi OZP, organi občinske ali državne 
uprave, društva in drugi pristojni organi. Pogoji za predlaganje 
dobitnika prizanja za leto 1996 so razvidni v posebnem razpisu. Rok 
za prijavo je do konca meseca marca 1997. 

Sejem Gast 97 
GZS in Območna zbornica za Gorenjsko organizirata predstavitev 

dela slovenskega gospodarstva na 29. mednarodnem strokovnem 
sejmu gastronomije, turizma in gostinske opreme GAST 97, ki bo od 
2. do 5. marca 1997 v Celovcu. Sejem je namenjen vsem 
organizacijam, katerih dejavnost je neposredno ali posredno 
povezana z gastronomijo, turizmom in gostinsko opremo. Poudarek 
je predvsem na naslednjih področjih: prehrambena industrija, 
proizvodnja alkoholnih in brezalkoholnih pijač, gostinska oprema, 
ogrevanje, zračenje, klima, hotelirska dejavnost, informacijski sistemi 
- sistemi informacij in etnohrana. 

Sejem TIBCO 97 
Organizator sejma je ROMEXPO S.A. Exhibition Centre v Bukarešti 

in bo potekal od 22. do 28. maja 1997. Organiziran je z namenom 

povečanja zanimanja za romunski trg, prav tako pa sejem ponuja 
odlične poslovne priložnosti za razstavljalce in obiskovalce. 
ROMEXPO S.A. ponuja razstavljalcem najem razstavnih prostorov s 
sodobno avdio opremo in opremo za simultano prevajanje, kar naj bi 
razstavljalcem olajšalo nemoteno predstavitv svojih proizvodov na 
sejmu. ROMEXPO S.A. zagotavlja vsem razstavljalcem promocijo 
podjetja in izdelkov v časopisih, na radiu in TV z namenom privabiti 
čimvečje število obiskovalcev in tudi strokovnjakov. Organizator ima 
tudi lastno potovalno agencijo, ki ponuja rezervacije letalskih vozovnic, 
rent a car, namestitve ipd. Prijavo za sejem, katero je potrebno poslati 
do 15. februarja 1997, dobite na GZS OZ Posavje, Bohoričeva 9. 

Poslovna srečanja 
GZS organizira v mesecu januarju 1997 naslednji seminar in 

poslovno konferenco: 28. januarja - seminar: Kako poslovati z 
Malezijo? 29. do 31. januarja - poslovna konferenca s podjetji iz 
belgijske regije Valonije. Za nadaljnje informacije lahko zainteresirani 
pokličejo GZS - Oddelek za mednarodno sodelovanje, tel. št. 061 12 
50 122. 

Medregionalno sodelovanje 
DIRECTORIA V organizira evropsko zborovanje o medregionalnem 

sodelovanju in povezovanju tako znotraj EU, kakor tudi navzven v 
odnosu do tretjih držav. Ta tridnevni forum bo potekal v Strasbourgu 
od 24. do 26. februarja 1997. Organizirani bodo različni seminarji o 
partnerskem sodelovanju in različna srečanja. Z udeležbo na forumu 
vam je ponujena priložnost za srečanje s potencialnimi partnerji iz 
EU ali drugih držav, za razgovor z njimi in izmenjavo izkušenj ter za 
oblikovanje skupnih projektov sodelovanja. Če ste zainteresirani za 
tovrstno iskanje poslovnih priložnosti, se morate prijaviti do 
29.01.1997. Prijava mora vsebovati, poleg predstavitve podjetja, še 
podatke o vaših poslovnih ciljih, preteklih izkušnjah in o morebitni 
vključitvi v kakšen projekt medregionalnega sodelovanja. Prijaviti se 
je potrebno na naslov: DIRECTORIA V 74 RUE ERMESINDE L -
1469 LUXEMBOURG, kjer dobite vse nadaljnje informacije o sami 
prijavi in poteku foruma 

Naprave na 
smučišču Planina 

obratujejo 
Podbočje, 17. Januarja -

Po podatkih Smučarskega 
kluba Krško so bile v petek 
snežne razmere na 
smučišču Planina na 

cr 
B d.0.«. 

mmmm-mom 
Finžgarjeva 1, 8250 Brežice 
Tel.: 0608/61-746, tax: 62-780 

Gorjancih primerne za 
smuko, saj je na smučišču 
40 cm steptanega in trdega 
snega, vreme sončno, cesta 
pa je prevozna brez dodatne 
zimske opreme. Tekaške 
proge so urejene, naprave 
obratujejo ob sobotah, 
nedeljah in praznikih med 
10. in 16.30 uro, med 
tednom pa od 12.30 do 
16.30 ure. Organizirana je 
tudi nočna smuka med 17. 
in 20. uro. Poskrbljeno je za 
šolo smučanja in 
smučarkske tečaje. 
Smučarji, tekači, 
snovvboarderji in sankači -
vabljeni na Planinol (GAIex) 
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NAŠ GLAS, 2 - 23. JANUAR 1997 ODARSTVO 
Kako se bo novomeški Telekom prebil v prihodnost? 

Razkropljenost naselij in 
gospodarska šibkost nista v pomoč 
Strošek zgraditve telefonskega priključka ocenjujejo na 250.000 tolarjev, digitalizacijo 

že zgrajenega priključka pa na 60.000 tolarjev 
Novo mesto, 16. januarja -

Novomeški Telekom je 
pripravil ponovoletno srečanje 
za novinarje, gostitelji pa so 
izkoristili priložnost tudi za 
seznanjanje javnosti s svojimi 
dosežki in načrti. Osnovna 
težava, s katero se srečujejo 
porabniki telefonskih storitev 
in Telekom Novo mesto (pod 
čigar območje sodijo tudi 
posavske občine) je 
razdrobljenost naselij, redka 
poseljenost in šibko 
gospodarsvo. Podatki, 
objavljeni v priloženem 
gradivu kažejo, da pokriva 
poslovna enota Novo mesto 20 
odstotkov slovenskih naselij, 
12,7 odstotka površine, 8,9 
odstotka prebivalcev, po 7,7 
odstotka telefonov in 
priključkov, vendar samo 6,5 
odstotka impulzov in 6,7 
odstotka zaposlenih v 
Sloveniji. 

Vsi ti odstotki pomenijo, da je 
gradnja omrežja in njegovo 

vzdrževanje dosti dražje od 
poprečja, glede na kategorije 
priključnih naročnikov (samo 18,5 
odstotka poslovnih telefonov 
glede na 22,2 v Sloveniji) pa je 
donos novomeške poslovne 
enote dokaj slab. Kljub temu ne 
ravno zavidljivemu stanju smo v 
gradivu za novinarje opazili tudi 
veliko spodbudnih podatkov. 
Veliko je vgrajenih optičnih kablov 
in priključenih digitalnih 
telefonskih central. Simetričnim 
kablom so dodali regeneratorje, 
ki omogočajo njihovo 
vključevanje v digitalizirano 
omrežje. Menda se je tudi 
zaostajanje poprečne gostote 
telefonskih priključkov v 
primerjavi s slovenskimi 
razmerami v zadnjih letih 
zmanjšalo. Samo lani so na 
primer dosegli ali presegli 30 
priključkov na 100 prebivalcev v 
Brežicah, Globokem in Krškem. 
Krepko čez 25 priključkov na 100 
prebivalcev so lani segli v Dobovi, 

na Jesenicah, Kapelah in Raki, v 
Krški vasi, Kostanjevici, Sevnici, 
Tržišču, na Studencu in v 
Zabukovju. Na najnižji ravni so 
obstali v Cerkljah. Žal pa gradivo 
nič ne pove o tem, kolikšen delež 
imajo pri teh priključkih vlaganja 
njihovih naročnikov, denarni 
prispevki in delovne ure krajanov 
po vaseh. Izkušnje kažejo, da 
brez njihovega truda praviloma 
ne gre. To bi morda kazalo dodati 
že zaradi spodbude, saj očitno 
tudi v prihodnje brez take pomoči 
ne bo šlo. 

Avtorji gradiva navajajo, da je 
zasičen ost s telefonijo pričakovati 
takrat, ko bodo telefone imela vsa 
gospodinjstva in poslovni subjekti 
in ko se bo njihovo število večalo 
le na račun drugega priključka. 
Na podlagi razmer v svetu 
ocenjujejo, da se bo to zgodilo, 
ko bomo v Sloveniji dosegli 
povprečnih 40 priključkov na 100 
prevbivalcev. Na območju PE 
Novo mesto pričakujejo 
zasičenost že pred to mejo, ravno 

zaradi gospodarske šibkosti in 
redkejše poseljenosti. Tolikšno 
gostoto in popolno digitalizacijo 
omrežja naj bi dosegli do leta 
2.000. Samo še navedek iz 
gradiva: »Študija razvoja 
telekomunikacijskega omrežja v 
naslednjih 5 letih, vključno s 
stroškovno ocenitvijo, je 
pokazala, da je na območju PE 
Novo mesto strošek zgraditve 
telefonskega priključka 259.999 
tolarjev, digitalizacija že 
zgrajenega priključka pa 60.000 
tolarjev. Ob dosedanji usmeritvi 
in dosdanji politiki investiranja, da 
sme zgraditev novega priključka 
stroškovno obremeniti podjetje le 
s 180.000 tolarji, bo doseganje 
zastavljenih ciljev, kot so po 4.400 
novih priključkov v naslednjih letih 
in popolna digitalizacija v PE 
Novo mesto, težko izvedljivo.« 
Tisti, ki so po vaseh že gradili 
telefonska omrežja in centrale 
bodo hitro dojeli, zakaj sem izbral 
ravno ta navedek. (Ika) 

PA SE SUŠI 

Tole fotografijo smo dobili skupaj s prijaznim sporočilom, 
da se uporabniki ceste in parkirišča pred nekdanjo SDK in 
sedanjo podružnico Agencije za plačilni promet v Krškem še 
spominjajo obljub, češ da bodo dela zaključena do konca 
lanskega leta. Fotka dokazuje, da zaključka še nekaj časa 
ne bo. 

Veste kaj gospodje: malo potrpljenja bi že lahko pokazali. 
Saj lahko sami spremljte borbe med Agencijo za plačilni 
promet Romane Logar in Davčno upravo Republike Slovenije 
(za pisarne, za dokumentacijo o lastninjenju, za...). To, da so 
se v Krškem lepo zmenili in si razdelili prostore v skladu z 
navodili Države, še ne pomeni, da ne bo kdo iz Ljubljane 
naknadno zahteval, naj (pa čeprav) iz tal izkopljejo kake 
dokumente, dokaze, protidokaze... Takrat bo še kako prav 
prišla na pol dokončana jama. 

Banka Celje ima novo glavno podružnico 
v Ljubljani: 

Na otvoritvi glavne podružnice Ljubljana so bili tudi generalni 
direktor Banke Celje Niko Kač, predsednik njenega upravnega 
odbora Boris Završnik, minister za ekonomske odnose in ravoj 
Janko Deželak ter župan Mestne občine Ljubljana Dimitrij Rupel. 

Celje, 14. januarja -
Ekspozitura Banke Celje, ki je v 
prostorih ljubljanske Banke 
Noricum delovala že od lanskega 
septembra, je z letošnjim 
januarjem, s pripojitvijo Noricuma 
k celjski banki prerasla v Glavno 
podružnico Ljubljana. To je bilo 
osnovno sporočilo srečanja, ki so 
ga v Banki Celje pripravili za 
novinarje. 

Še kot LB Splošna banka Celje 
je Banka Celje v svoj razvojni 
plan za obdobje 1994 - 98 
zapisala, da bo tržni delež v 
slovenskem merilu dvignila s 3,8 
na 5,7 odstotka. Z letošnjo novo 
kapitalsko povezavo podjetij in 
bank pa načrtujejo povečanje 
tega deleža na več kot 7 
odstotkov. Banka Celje ima 
namreč preko 100 milijonov mark 
kapitala, okrog milijardo mark 
bilančne vsote in 600 zaposlenih. 
Njeni začetki segajo v leto 1864, 
tja do Hranilnice mestne občine 
Celje, nastale pred 130 leti. S 
svojimi sedanjimi 31 
organizacijskimi enotami pokriva 
območje med Vranskim in 
Bistrico ob Sotli ter med Velenjem 
in Krškim. Kljub vsemu temu so 
letos 10. januarja dodali še 
uradno otvoritev 32. enote -
Glavne podružnice Ljubljana ter 

vse ostalo, kar je bilo treba 
opraviti pred slovesnostjo in 
pripojitvijo. Irena Mužič, 
direktorica sektorja splošnih 
poslov in marketinga: »Vse to je 
dosegel izjemno motiviran in 
zdrav kolektiv, ki se zaveda, da 
bo v hudem konkurenčnem boju 
uspešen le, če bo nudil boljše 
storitve od ostalih. (Op. avt: V 
Banki Celje dobro vedo, kaj je to 
konkurenca, saj imajo menda v 
bližnjem Žalcu v eni sami ulici kar 
enajst konkurenčnih banki) Svoj 
slogan »So stvari, ki jih lahko 
ponudi le dobra banka« smo vzeli 
dobesedno in leto 1996 zaključili 
z milijardo tolarjev dobička.« 

Zakaj ravno prisotnost 
v Ljubljani? Že dosedanje 
poslovanje banke je bik) 
vezano na komitente iz 
Ljubljane in njene bližnje 
okolice, ker pa tu niso 
imeli lastne enote, so 
lahko poslovali le s 
prebivalstvom. Lani julija 
so za 1.830.869 tisoč 
tolarjev kupili večinski 
delež Banke Noricum. Po 
pripojitvi pa je Banka Celje 
takoj povečala svoj tržni 
delež za 0,4 odstotka in si 
pridobila komitente banke 
Noricum, kakovostne 

poslovne prostore in 
kolektiv s skoraj 50 
strokovno usposobljenimi 
kadri. V Banki Celje, d.d. 
pričakujejo, da bodo tako 
lahko povečali obseg 
svojega poslovanja in 
prodrli v vseslovenski 
prostor. Ob dveodstotni 
povečani marži in 
stoodstotnem povečanju 
obsega poslovanja 
dosedanje Banke 
Noricum naj bi v 4 letih 
pokrili razliko med tržno in 
knjigovodsko vrednostjo 
nakupa njenih delnic. 
Prednosti poslovanja v 
okviuru Banke Celje bo 
imela tudi Banka 
Noricum: vse svoje posle 
bo lahko razširila tudi 
izven območja Ljubljane, 
z boljšo rentabilnostjo bo 
svojim delničarjem 
omogočila primerno 
dividendo, izpolnila bo 
likvidnostne kriterije 
Banke Slovenije, z večjo 
kapitalsko močjo pa bo 
pridobila zaupanje in 
ugled med komitenti. 
Združitev seveda prinaša 
tudi racionalizacijo 
poslovanja v obeh delih 
nove banke, predvsem pa 
ji bo olajšala otepanje z 
m e d n a r o d n o 
konkurenco.(lka) 

( 

STUDI0BRE2ICE 
R A D I O P O S A V J E 

NIŽJE OBRESTNE MERE 
ZA OBRTNIKE, SAMOSTOJNE 
PODJETNIKE IN PRA VNE OSEBE 

0d1. 1. 1997 dalje velja 

za kratkoročna posojila nova izhodiščna obrestna 
mera T+9%. 

Hkrati je banka znižala tudi stroške odobritve 
dolgoročnih posojil pravnim osebam. 

Obiščite nas in se prepričajte o konkurenčnosti 
ponudbe. 

So stvari, kijih lahko ponudi le dobra banka. 

P banka celje 
V varnem zavetju tradicije 



Z Branetom Kobalom po 
Peruju 

Sevnica, decembra - Občinska knjižnica in ZKO Sevnica sta v 
prostorih občinske knjižnice organizirali predavanje z diapozitivi 
Braneta Kobala. Alpinistični odsek iz Celja je letos organiziral odpravo 
v Peru, kjer so osvojili štiri andske vrhove. Odprave se je udeležil 
tudi Brane Kobal, ki je celotno pot strnil v zanimivo predavanje s 
čudovitimi barvnimi diapozitivi, ki so bili prava poživitev v hladnem 
in meglenem decembru. V prvem delu predavanja je prikazal pot 
odprave, v drugem pa je spregovoril o Peruju, tamkajšnjih običajih 
in življenju Indijancev. Skozi predavanje so se kot rdeča nit prepletale 
stare inkovske legende ob zvokih indijanskih piščali in andskih 
melodij. (Andrej) 

Literarna urica s Polono 
Sotošek 

Od leve: Blaž Sotošek, predsednik KD AA Koprivnica, Polona Sotošek, 
Tatjana Udoč - režiserka, Marjetka Vrtovsek, Urška In Sergeja Bogolin, 
Lea Colarič. (Foto: Mirt Blaž) 

V nedeljo, 15. decembra smo člani sekcije KO AA Koprivnica pripravil 
literarno urico s pesmimi Polone Sotošek, domačinke, ki se je tokrat prvič 
predstavila širšemu krogu ljudi. 

Čeprav za sabo še nima dolgega življenja, so njene pesmi polne izkušenj, 
bridkih spoznanj, razočaranj, pa tudi drobnih upanj po lepem in svetlem! Večina 
prebranih pesmi je nastalo v obdobju, ko ji je zdravje obrnilo hrbet, zato tudi 
niso bile lektorirane. Zavedli smo se, da preteklosti ne moremo spreminjati; 
lahko se je le spominjamo in se z njo ali veselimo ali žalostimo. 

V eni od pesmi je zapisala: »Bilo je trnje, bolečina in tema, rana v srcu, čas 
brez upa, čas solza. In počasi je iz tega trpljenja rasel cvet, v mlado jutro je 
zadehtel po naju!« Kako so te besede polne bolečine in polne lepote tistega 
trenutka, ko je cvet spet zadlšal, verjetno ve le Polona sama, a umetnost 
napisanega je v tem, da lahko vsakdo začuti ujetost, tesnobo, potem pa 
prijaznost in toploto svetlobe, ki napolni srce. 

Resnica življenja je taka, da se navadno po največji bolečini rodijo najlepši 
občutki, in če je kdo, ki zna vse skupaj izliti na papir in napisano deliti z drugimi, 
mu lahko rečemo prijatelj, pesnik ali kako drugače. Za Polono Sotošek 
vsekakor velja oboje in veseli bomo, če bo ostala zvesta svoji pesniški žilici in 
bo še naprej sledila vzgibom srca. Literarna urica je bila za nekatere kar 
prekratka, zato se bomo v društvu potrudili in kdaj v prihodnosti pripravili še 
kakšno. (Tatjana Udoč). 

ZAHVALA 
Rada bi rekla nekaj besed v zahvalo vsem, ki so mi pomagali oblikovati mojo 

Literarno urico. Najprej bi rada povedala,da se imam za navdih, da sem sploh začela 
pisati pesmi, zahvaliti v prvi vrsti svoji dolgoletni prijateljici Marjetki Veriovšek, pa 
njeni sestri Tatjani Udoč, ki me je preko našega kulturnega društva vpeljala v te 
vode, nečaku Gregorju (pesmica Trenutek je nastala nekega večera, ko sem ves 
dan preživela z njim), nekdanji sošolki in prijateljici Mojci Janževec, predvsem pa 
staršem in vsem tistim, ki jih je doletela podobna usoda, kot mene. To pa je v prvi 
vrsti prijateljica Marta Strašek, ki je poleg Alenke Čoh in Vlada Koražije na svoj način 
malo pomagala pri nastajanju mojih pesmi in ti trije moji prijatelji (vsi so doma iz 
okolice Rogaške Slatine) so bili tudi edini lektorji mojih pesmi, kar pomeni, da pesmi 
niso lektorirane! Napisane so v »originalu«, točno tako, kot so bile napisane v 
določenih trenutkih veselja, žalosti ali razočaranja... 

Rada bi se zahvalila tudi vsem, ki so mi decembra pomagali oblikovati Literarno 
urico, še prav posebej Tatjani Udoč, kot režiserki in prijateljici, ki mi je resnično stala 
ob strani in mi ogromno pomagala, stricu Blažu Sotošku kot predsedniku KD AA 
Koprivnica, ter vsem nastopajočim: Marjetki Vertovšek, Sergeji in Urški Bogolin, 
Damjanu Kozoletu, Gorazdu Šošterju, Lei-Mariji Colarič, Davidu Sotošku in Davorinu 
Cerjaku, g. ravnatelju Jožetu Ivačiču ter vsem skupaj in vsakemu posebej, ki ste 
kakorkoli pomagali. Še posebej hvala prijateljema Blažu Sotošku za narejene 
fotografije in Mladenu Miklavčiču za vsestransko pomoč in podporo. Hvala tudi 
številnim obiskovalcem Literarne urice. Iz srca hvala vsem! 

Polona Sotošek 
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Društvo vinogradnikov Sremič 

Organizirani vinogradniki - boljša 
kakovost 

'»Vinogradniki na našem 
območju, predvsem s 
Sremiča, smo potrebo po 
organiziranosti čutili že več 
let. V preteklost i smo bi l i 
namreč hendikepirani, prvič 
zato, ker nam je bila na tem 
področju odvzeta zemlja, po 
drugi strani pa so ostale 
površine ob raznih 
elementarnih nesrečah 
neobnovljene,« poudarja 
razloge za ustanovi tev 
Društva vinigradnikov Sremič 
predsednik Alojz Kunej. 

Društvo, ki je bilo 
ustanovljeno v začetku leta 
1995, vključuje 80 vinogradnikov 
s področja levega brega Save, 
to je od Koprivnice do Dolenje 
vasi, razen širšega področja 
Zdol, kjer že imajo svoje društvo. 
»Področje Sremiča je izredno 
kakovostno, kar dokazujejo tudi 
nekatera vina, npr. laški rizling, 
izbor, letnik 1991, ki je dosegel 
največ, kar se lahko v Sloveniji 
doseže. To je dokaz, da tu 
rastejo dobra vina,« pravi Kunej 
in dodaja: »Organizirali smo se 
torej z namenom, da bi s 
skupnimi močmi izboljšali 
kvaliteto naših vin in s tem tudi 
sami prispevali k razvoju te 
priljubljene gospodarske panoge 
v občini. Naše društvo je 
namenjeno vsem, ki se z vinsko 
trto poklicno ukvarjajo in seveda 

sortimenta. Le z obnovo 
vinogradov, ki trenutno poteka 
prav na Sremiču, bo mogoče 
»ujeti vlak« za v Evropo, kjer se 
lahko konkurira le s kvaliteto. 
Tega se zaveda že večina 
vinogradnikov, pa tudi potrošniki 

vedno bolj posegajo po kvalitetni 
kapljici. Kunej: »S kvalitetnimi 
vini se bo razvijala tudi vinska 
kultura. Premik je že viden, saj 
ljudje iščejo kvaliteto, ta trend pa 
bo vsako leto bolj prisoten.« 
(GAIex) 

Alojz Kunej, predsednik 
Društva vinogradnikov Sremič 

tudi vsem tistim, ki jim je delo v 
vinogradu prijetna rekreacija, 
kletarjenje in priprava dobrega 
vina pa veselje in užitek. Naš 
skupni cilj je na racionalen način 
pridelati Čim kvalitetnejše vino. 
Vendar pa je za kakovost poleg 
naravnih danosti potrebno tudi 
znanje.« 

Prav približevanju h kakovosti 
so v društvu namenili osrednji 
del aktivnosti od ustanovitve pa 
do danes. Velik poudarek 
namenjajo izobraževanju in zato 
so pripravili številna strokovna 
predavanja, tečaje, 
demonstracije in strokovne 
ekskurzije. Posebno pozornost 
pa v Društvu vinogradnikov 
Sremič posvečajo tudi obnovi 

Praznik vina Sremič '97 
Društvo vinogradnikov Sremič v sodelovanju s Kmetijsko 

svetovalno službo Krško vabi vse vinogradnike In vse 
ljubitelje vina na Praznik vina Sremič '97. Program prireditve: 
Četrtek, 23. januarja 1997 

- ob 17. uri, mala dvorana Kulturnega doma Krško -
strokovno predavanje prof.dr. Mirka Leskoška iz 
Biotehniške fakultete v Ljubljani in dipl. ing. agr. Tatjane 
Mikeljn - Pevec iz Veterinarskega zavoda Celje na temo 
Gnojenje in zatravljanje vinogradov 
- ob 18.30 uri, avla kulturnega doma - otvoritev likovne 
in kulinarične razstave 
- ob 19. uri, Hotel Sremič - vodena degustacija najbolje 
ocenjenih rdečih vin 

Petek, 24. januarja 1997 
- ob 17. uri, mala dvorana Kulturnega doma - strokovno 
predavanje dipl. ing. agr. Milene Kulovec iz Republiške 
uprave za pospeševanje kmetijstva na temo Trženje vina 
ob vinski cesti 
- ob 19. uri, Hotel Sremič - vodena degustacija najbolje 
ocenjenih belih vin 

Sobota, 25. januarja 1997 
- ob 18. uri, Kulturni dom Krško - svečana podelitev 
odlikovanj za najbolje ocenjena vina z bogatim kulturnim 
programom 
- ob 19. uri - zaključna degustacija z vinogradniškim 
plesom in srečolovom 

Vabljeni! 

KRONIKA KRONIKA KRONIKA KRONIKA KRONIKA KRONIKA KRONIKA 

Katarino Lukek iz Brežic 
še vedno iščejo 

Brežice, 19.januarja - Dober 
mesec dni po izginot ju 
Brežičanke Katje Lukek, ki je 
14. decembra dopolnila 16 let, 
njena mati Silva Tomše še 
vedno zaman pr ičakuje 
kakršnihkoli informacij o tem, 
kje bi utegnila biti sedaj njena 
hčerka. 

Kot je bilo pred časom 
objavljeno v različnih medijih, je 
Katja, sicer dijakinja novomeške 
srednje gostinske šole, skupaj s 
svojo sošolko Lidijo Pajek iz 
Trebnjega z nekaj denarja in 
skromno prtljago 11. decembra 
lani odšla od doma in od tedaj 
starši obeh deklet v negotovosti 
čakajo, da se bosta najstnici 
morda le vrnili. 

»Psihično sem povsem na 
tleh,« pripoveduje Katjina mama 
Silva, ki je ob skrbi za svojega 
otroka razočarana nad togimi 
policijskimi predpisi, ki naj bi 
omogočili mednarodno akcijo 
iskanja šele po preteku enega 
meseca, odkar je neka oseba 
spoznana za pogrešano. »Poleg 
tega pa so mi poslali v podpis 
še nek dokument, s katerim se 
obvezujem, da bom poravnala 
del stroškov, ki bi nastali v 
primeru, ko bi mojo hčerko našli. 

Seveda bom plačala, saj gre 
vendar za mojo hčerko, toda 
najbolj me je strah, da se ji ni 
kaj hudega pripetilo ali da ni kje 
zaprta. Skoraj vsak dan se po 
telefonu pogovarjam z mamo 
tistega drugega dekleta. Druga 
drugo nekako tolaživa, a miru 
nimamva. Zelo težko je to 
prenašati, posebej ko si ves dan 
doma med štirimi stenami in 
samo čakaš, kdaj bo pozvonil 
telefon in prinesel kakšno 
novico. Sicer sem zaposlena na 
recepciji sevniškega hotela 
Ajdovec, toda ker sem pred 
časom doživela srčni infarkt, me 
po hčerkinem izginotju ne upajo 
vzeti nazaj na delo, da ne bi tam 
doživela še kakšen napad. Tako 
sem še vedno v bolniškem 
staležu.« 

Katjina mama Silva je še 
povedala, da ne verjame, da sta 
se Katja in njena prijateljica Lidija 
za odhod od doma, ki naj bi ju 
po nekih informacijah vodil v 
tujino, odločili in ga speljali 
povsem sami. Meni, da je moral 
pri tem sodelovati še kdo, čeprav 
o tem nima nobenih dokazov. 

Zaenkrat ji je vsaj v delno 
spodbudo vest, da se je v 
iskanje pogrešanih deklet vključil 

BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
V časit od 14. do 20, januarja so v brežiški porodnišninci 
rodile: Urek Mihaela iz Brežic - Karin, Župane Sonja iz 
Senovega -Kristijana, Planine Rozalija iz Dednje vasi-dečka, 
Gerzina Sonja s Senovega - Sebastjana, Bizjak Marjeta iz 
Krškega -deklico, Tihole Marjeta iz Ledine - dečka, Brinovar 
AIja z Rešt anja -Špelo, Švajger Romana iz Mosteca - Amade ja. 
Čestitamo! 

tudi Interpol, ostaja pa ji tudi 
upanje, da se bo vse srečno 
končalo. 

Teden v znamenju 
vlomov 

V zadnjih dneh se je skoraj 
vsako drugo poročilo Operativno 
komunikacijskega centra UNZ 
Krško nanašalo na vlome tako 
fizičnim kot pravnim osebam. 
Začelo se je v brežiški trgovini 
Music box, ko je neznani storilec 
odvzel avtoradio Kenvvood, 
vreden okoli 74 tisoč tolarjev. 
Krajan iz Sromelj je parkiral 
svoje vozilo v bližini hiše in 
ponoči ostal brez avtoradia 
Blaupunkt, verig, za kolesa in 
nekaj dodatnih rezervnih delov 
za vozilo. Še isto noč je 
nepridiprav odnesel vrtalni stroj 
Black & Decker z nastavkom za 
vtičnico in okoli 20 litrov bencina 
iz renaultove katrce, lastnika iz 
Slovca. Brežičana je tat okradel 
za skoraj 80 tisoč tolarjev, saj mu 
je odnesel kovinski kovček z 
orodjem in računalniško opremo. 
Tudi neki Senovčan je je ostal 

brez avtoradia, zvočnikov, 
antene in dveh dodatnih 
zavornih luči. V Podgorju v 
Pišecah je krajan ostal brez 
tomosovega motornega kolesa 
CTX, »strasten kadilec« pa je 
obiskal prodajalno Kmečke 
zadruge Sevnica na Bučki, od 
koder je odnesel za 186 tisoč 
tolarjev različnih cigaret. Noč s 
petka na soboto si bo zagotovo 
zapomnil tudi Dobovčan, ki je 
pred diskoteko našel svoj avto 
brez avtoradia. 

Mladi voznik brez 
izpita 

Policisti so zalotili L.A., roj. 
1977 iz Sevnice, ko je vozil po 
Kvedrovi ulici v Sevnici pod 
vplivom alkohola in brez 
opravljenega vozniškega izpita. 
Prepovedana mu je bila 
nadaljnja vožnja. Ker pa tega ni 
upošteval, so ga pridržali. 

Pihnil 1,61 
Dvajsetletnega H.D. iz Gorice, 

ki je pred dnevi vozil 
neregistrirano vozilo, je ustavila 
policijska patrulja. Policista sta 
ugotovila, da je bil omenjeni 
voznik pred dobro uro že 
kontroliran in preizkušen z 
alkotestom, kije pokazal 1,61 g/ 
kg alkohola v izdihanem zraku. 
Ker mu je bila nadaljnja vožnja 
prepovedana, a voznik tega ni 
upošteval, so policisti zoper 
njega odredili pridržanje. 

Ljubljančan prespal 
na hladnem 

R.D. iz Ljubljane je kršil javni 
red in mir v stanovanjskem bloku 
v Brestanici. V vinjenem stanju 
je razbijal po vhodnih vratih in 
grozil stanovalki s pretepom. Ob 
prihodu policijske patrulje je s 
kršitvijo nadaljeval in kljub 
opozorilu ni prenehal razgrajati. 
Noč je preživel v »hladilnici«. 
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Petindvajset Lionsov v Krškem se pripravlja na 

Slovesni ustanovni ples z zaprisego 
Lionizem ne more rešiti vseh problemov vsega sveta, lahko pa bistveno pripomore k 
zadevi, če združi dobronamerne ljudi od vsepovsod, zato pri izboru strogo pazijo na 

posameznikov značaj 
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Novomeški Lionsi so že dve leti skušali spodbuditi nastanek 
Lions kluba v Posavju, dokler niso naleteli na Gordano in Miha 
Rostoharja ter skupino njunih somišl jenikov. Gordana: 
»Ustanovne foirmalnosti niso nič kaj prijetne, je pa toliko bolj 
simpatično druženje.« Pa še to: Lionsi nimajo nič proti ženskam 
v svojih vrstah, krški Lionsi so znani po tem, da imajo med 
seboj celo veliko fejst punc. 

Krško, 14. januarja -
Današnji sestanek L ions 
kluba Krško je bil posvečen 
predvsem razdelitvi nalog ob 
pripravah na elitni ustanovni 
ples, ki bo marca. Ples je 
dobrodelne narave, nanj bodo 
organizatorji povabil i vrsto 
gostov, izkupiček pa bo 
namenjen pomoči krškemu 
Društvu slušno prizadetih. 

Gordana Rostohar je pri 
krških Lionsih zadolžena za stike 
z javnostjo: »Naša organizacija 
v svetovnem merilu svoje 
dobrodelne akcije posveča 
vsem, ki so potrebni pomoči, 

začeli pa so s slepimi in 
slabovidnimi. Pri nas opažamo, 
da je trenutno najbolj pereč 
problem pri Društvu slušno 
prizadetih, zato smo sklenili 
pomagati njim, če pa bo slučajno 
izkupiček od tokratnega plesa 
dopuščal, ga bomo del namenili 
še Materinskemu domu v 
Podbočju.« Problem je seveda 
drugačnost. Krško društvo 
gluhih je doslej delovalo v 
nemogočih prostorih, sedaj pa je 
ostalo tudi brez njih. Kamorkoli 
so se nameravali preselit i, 
povsod so naleteli na ovire. 
Vselej je v ozadju 

nesprejemanje drugačnosti in 
strah pred njo, formalno pa je 
bilo zaradi takega odnosa treba 
premagati neverjetno veliko 
formalnih zaprek, pridobiti celo 
kopico dovoljenj, soglasij... Za 
tako društvo to ni malenkost, saj 
so njegovi člani praviloma 
nebogljeni, samo dva izmed njih 
imata srednjo izobrazbo. Novi 
sosedje pa na prihod take 
organizacije gledajo predvsem v 
strahu pred izgredi in 
problematičnimi osebnmostmi. 

Poravnava finančnih 
obveznosti do kluba poprečno 
materialno preskrbljenemu 
človeku ne predstavlja 
nepremostljivih ovir. Zato je 
bistveni poudarek vsega skupaj 
na zavezi lionizmu: da pomaga 
ljudem, ki so na nek način 
prizadeti in si ne morejo 
pomagati sami. Medse vabijo 
vse dobromisleče / in 
dobronamerne ljudi, v Krškem se 
srečujejo vsak drugi teden in ob 
njihovem delu se samoumevno 
razvija tudi družabnost. Miha 
Rostohar, predsednik Lions 
kluba Krško: »Nove člane 
sprejemamo z 90-odstotno 
privolitvijo vseh navzočih, 
navzoči pa bi morali biti vedno 
vsi člani kluba. Vključujemo ljudi 
iz vsega Posavja, s tem da naj 
bi se ideja lionizma širila in ko 
število članov v posameznem 
klubu preseže 30 - 35 članov, že 
razmišljamo o ustanovitvi 
novega. Pri tem pazimo na 

pestrost poklicev, da se ti ne bi 
ponavljali. Vsak poklic naj bi 
zastopal le po en član, ker bi s 
tem radi preprečili razvoj 
subkulture.« Praviloma sodi 
gibanje Lions v domeno 
dobrodelnosti in 
dobronamernosti, zato morajo 
tudi novi kandidati ustrezati tem 
merilom in zanje mora ob 
sprejemu nekdo jamčiti. Tako je 
tudi ustanavljanje Lions klubov 
institucionalizirano, vsak novi 
klub mora imeti svojega botra, 
ki jamči za izbor ustanovnih 
članov. Krčanom je boter Vlado 
Bahč, Zdolan, direktor TPV v 
novomeškem lemveju. Direkcija 
organizacije je v ZDA, cel svet 
je razdeljen na distrikte. 
Slovenija je nekoč sodila delno 
pod avstrijskega, delno pod 
italijanskega, sedaj pa je 
samostojen distrikt s številko 
129, ki mu je do pred mesecem 
dni predsedoval Janez Bohorič 
(Sevničan), direktor kranjske 
Save. Novi predsednik je dr. 
Plesničar, donedavni primarij v 
Onkološkem inštitutu. 
Podpiramo cel sklop prizadetih: 
cerebralne bolnike, duševno 
prizadete, slepe in slabovidne, 
slušno prizadete, omogočamo 
mednarodno izmenjavo otrok in 
mladostnikov (zaradi gradnje 
mostov med kulturami)... Veliko 
je tudi talentiranih, mladih, 
perspektivnih otrok, ki iz 
objektivnih vzrokov ne morejo 
študirati.« (Ika) 

Pihalni orkester Videm 

Svetovno prvenstvo darilo za 40. 
rojstni dan 

Krško, januarja - Pihalni 
orkester Videm Krško je tudi 
v minulem letu deloval v 
skladu s svojimi temeljnimi 
usmeri tvami o izvajanju, 
razvijanju in popularizaci j i 
kval i tetne inst rumentalne 
glasbe. Člani ozi roma 
godben ik i , kot j im radi 
rečemo, so opravili skupaj kar 
2.629 vaj in nastopil i na 39 
pr i red i tvah. Med 
najpomembnejšimi nastopi je 
zagotovo solistični koncert v 
prepolni dvorani krškega 
kulturnega doma. 

Orkester je sodeloval na reviji 
pihalnih orkestrov Posavja, 
gostoval pri pripadnikih 
slovenske manjšine v Italiji ter na 
reviji pevskih zborov v Stični. Kot 
smo izvedeli na redni letni 
skupščini orkestra, so 
organizirali tudi piknik za svoje 
člane, ker so mnenja, da je 
druženje članov orkestra tudi 
izven vaj pomembno za dobre 
medsebojne odnose. »Lahko 

rečem, da je bilo leto 1996 za 
naš orkester zelo uspešno. Prav 
zaradi tega smo lahko ponosni, 
da smo člani takšnega orkestra, 
ki veliko pomeni ne samo v 
Sloveniji, ampak tudi v 
mednarodni konkurenci,« pravi 
Aleksander Vegelj, novoizvoljeni 
predsednik Pihalnega orkestra 
Videm, in dodaja: »Letošnje leto 
je za orkester jubilejno leto, saj 
bomo praznovali 40-letnico 
delovanja. Začeli smo s 
pripravami na obeležitev tega 
visokega jubileja, saj načrtujemo 
večji koncert, izid CD plošče in 
brošure o delovanju orkestra od 
ustanovitve do danes. V vse 
aktivnosti se bosta ob pihalnem 
orkestru vključila tudi Big Band, 
ki je sestavni del orkestra in se 
ukvarja predsvem z jazzovsko 
glasbo, in 40 X Band, ki goji 
starejšo glasbo. 

Pred krškim orkestrom 
pa je v letošnjem letu še en velik 
izziv. Prijavili so se namreč na 
natečaj za udeležbo na 13. 

svetovnem prvenstvu pihalnih 
orkestrov na Nizozemskem in 
upajo, da bodo izbrani. 
Udeležba na največjem 
tovrstnem tekmovanju bi 
pomenila krono 40-letnega 
delovanja in najlepše darilo za 
jubilej. Ob vsem tem pa se krški 
glasbeniki zavedajo, da je za 
obseg delovanja financiranje še 
vedno najpomembnejši faktor in 
kot radi rečemo: za malo denarja 
je malo muzike. Aleksander 
Vegelj: »Normalno je, da so 
številne aktivnosti povezane tudi 
s stroški. Potrebe orkestra so 
zelo velike, predvsem zaradi 
zastavljenih projektov. Kmalu 
bomo morali zamenjati tudi 
inštrumente, ki so stari 15 do 20 
let. Stanje na tem področju je 
dokaj kritično. Zavedamo se, da 
je zamenjava inštrumentov za 
tako veliko število članov izredno 
velik strošek. Zato smo konec 
lanskega leta začeli z novim 

Aleksander Vegelj, pred
sednik Pihalnega orkestra 
Videm 

načinom financiranja orkestra. 
Želimo pridobiti večje število 
podjetij, ki bi z manjšimi, a 
stalnimi mesečnimi zneski 
podpirala dejavnost našega 
orkestra. (GAIex) 

Zveza prijateljev mladine 
Krško 

vas vabi na literarni večer 
»Nekaj bi vam rad povedal«, 

ki bo v petek, 7. februarja 1997 ob 17. uri 
v knjigarni OPUS Krško 

Program bodo izvajali osnovnošolci in srednješolci pod 
strokovnim vodstvom prof. Marjane Požun - Miletič in njenih 

sodelavcev. 

Vstopnine ni! 

Društvo prijateljev mladine 
Zdole 

vas vabi na 

nedeljsko pustno popoldne 
v nedeljo, 9. februarja 1997 ob 16. uri 
v Domu Bena Zupančiča na Zdolah 

Program bosta vodili Tatjana Škafar in Petra Umek z mladimi 
sodelavci. Čaka vas Potovanje z gusarsko ladjo okoli sveta. 

Otroci in starši: pridite v pustnih maskah! Najboljše bodo 
nagrajene s krofi, vendar to ni vse... 

Vstopnine ni! 

Lovski pevski zbor 
Globoko prepeva že 25 let 

Zelena bratovščina je znana po tem, da se rada druži, živi z naravo 
ter dobro poje in popije. Tam, kjer je dobra kapljica, pa je vedno 
doma tudi slovenska pesem. Zato se ni čuditi, da so globoški lovci 
to lepo navado obogatili z ustanovitvijo pravega, lovskega pevskega 
zbora. To se je zgodilo v septembru 1971. leta in pod taktirko prvega 
zborovodje Mihe Halerja se je s širitvijo repertoarja širilo tudi članstvo. 
Ker je pojočih lovcev pri nas še nekaj, so jih globoški pevci pričeli 
vabiti k sebi in tako večkrat prirejajo srečanja lovskih pevskih zborov. 
Tem so se kmalu pridružili še rogisti in ni treba posebej opisovati, da 
je vzdušje na teh srečanjih zares enkratno. 

Danes zbor šteje 24 pevcev, vodi pa ga pevec in lovec Franc 
Kene. V preteklih 25 letih delovanja so za svoje kulturno poslanstvo 
prejeli vrsto priznanj, med katerimi so najbolj ponosni na Red za 
zasluge I.in II. stopnje, Plaketo občine Brežice ter visoko priznanje 
Lovske zveze Hrvaške. 

Ljubiteljem zborovskega petja se bodo z jubilejnim koncertom 
predstavili v soboto, 25. januarja ob 18. uri v dvorani OŠ Globoko, 
ob tej priložnosti pa se bodo spomnili tudi vseh ustanovnih članov -
živih in tistih, ki jih žal ni več med njimi. (ES) 

Brežiški študenti dobili 
bukvo popustov 

Konec decembra je zagledala luč sveta napovedana knjižica 
kuponov, s katerimi lahko študenti in dijaki, člani brežiškega 
študentskega društva, ki ima prostore v nekdanjem Domu letalcev, 
ceneje pridejo do obleke, obutve, avdio in videotehnike, športne 
opreme in še mnogih drugih stvari in storitev. S pomočjo bukve pa 
lahko sodelujejo v nagradni igri. Knjižica je izšla v nakladi 1.000 
izvodov, dosegljiva pa je na omenjenem naslovu. Sicer pa so brežiški 
študenti tudi v januarju nadvse aktivni. Konec meseca bodo 
nadaljevali s tečajem intemeta, izvedli pa bodo tudi plesni tečaj, še 
vedno pa radi organizirajo eno- ali večdnevne izlete po domovini in 
tujini. (ES) 

Invalidi pozor! 
Društvo invalidov Krško obvešča invalide - člane, da imamo v 

letu 1997 na razpolago v zdraviliščih naslednja prosta mesta v 
hišicah, garsonjerah in apartmajih: 

ČATEŽ - od 15. do 25. marca (hišica št. 126), od 14. do 24. 
maja (hišica št. 1), od 1. do 11. septembra (hišica št. 118), od 21. 
do 31. oktobra (hišica št. 127), od 3. do 13. decembra (hišica št. 
126); ROGAŠKA SLATINA : od 12. do 22. avgusta (apartma št. 
28/1); SIMONOV ZALIV - IZOLA: 13. do 23. junija (garsonjera št. 
A/12), 21. septembra do 1. oktobra (garsonjera št. B/16). 

Prijave sprejemamo vsak petek od 9. do 11. ure na sedežu 
društva, C. 4. julija 57, Krško. 

Tajnica Dl Krško 
Dana Potokar 

Valantifevo 17, 

Telefon:+386 68/23174, 
323 300 
Tetalajc+386 68/342 084 

C M 
Ob 

**Hz med 5.30 In 24.00 

K C MDB7 * 0 dopoldan 8°° do 16» 
m leskove: prt Kr&em * torek,sobota 8» do 12» 

W Tel.:0608/22-025 tel./fcDC 0608/21-409 
SPECIALIZIRANA TRGOVINA ZA PRODAJO KERAMIČNIH PLOSČC 

SANITARNE KERAMIKE IN KOPALNIŠKE OPREME 
MOŽNOST D0S1AVE NA DOM IN POSTAVIM KURJENEGA BLAGA; 

VSI IZDEUa SO IZ UVOZA (ITAUJA) 
UGODNI KREDITNI POGOJI! 

Obiščite nas, oglejte si našo ponudbo in se prepričajte! 
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DLIIII I U l \ 
A-l SKL 

Interier - Smelt Olimpija 
65 : 95 (38:44) 

Interier: Avsenak 13(1:3), Simič 1 (1:2), Murovec 13 (4:4), Bošnjak 14, Krajcar 
18(3:6),Kralj2,Vullč4(2:2) 

A-2 SKL 
Brežice - Jezica 57 : 65 (30:23) 

Brežice: Rozman F. 3, Rostohar (0:2), Stergar 2, Ogorevc 9 (2:2), AntoJovKS 
22(1:1), Rozman B. 8 (1.4), Marčetič 7 (0:2), Krošelj 6 

1A SRL 
Slovan - AFP Dobova 

20 : 20 (7:12) 
AFP Dobova: Denič, Oapo 1, Begovič 2, Mijačkiovič 1, Voglar 1, Ocvirk 5, 
Češnovar 7(1), Glaser 1, Leveč 2 

Krško - Prule 67 8 : 24 (5:12) 
Krško: Bašic, Iskra 1, Dragar 1, Urbane 3, Kekič 2, Čurak 1. 

STRELJANJE 
»Svetovni« dosežek Roberta Kranjca 

Na tretjem kontrolnem tekmovanju z zračno pištolo je v nedeljo na osrednjem 
lubljanskem strelišču Brežičan Robert Kranjc (Olimpija) dosegel odmeven rezultat 
584 krogov in tako za dva kroga izboljšal lastni, dve leti star državni rekord. Njegov 
dosežek ima veliko mednarodno vrednost, saj je doslej strelcem redno prinašal 
medalje tudi na tako velikih tekmovanjih, kot so Olimpijske igre, svetovna prvenstva 
in svetovni pokal. Ostali Brežičani so tokrat močno zaostali za pričakovanji, saj so 
se Vlado Sabadoš (543), Robert Ferenčak (540) in Zdravko Krošelj (530) uvrstili 
okoli sredine, pohvaliti pa velja mladinca Gorazda Cimperška iz Sevnice, ki je v 
svoji kategoriji s 517 krogi osvojil 4. mesto. (ES) 

Dejanu Župancu norma za mednarodna 
tekmovanja 

V soboto je bilo v Ljubljani odprto kontrolno tekmovanje slovenskih strelcev s 
standardno zračno puško. Na tekmovanju so nastopili tudi strelci Heroja Maroka 
iz Sevnice in leskovške Kanje. Pri članih je po pričakovanju zmagal Rajmond 
Debevec, odlično pa se je odrezal tudi Lekovčan Dejan Župane, ki je s 587 krogi 
izpolni normo za nastop na mednarodnih tekmah, zasedel pa je 5. mesto. Sevničan 
Jani Hrovat (573) je bH 22., Franci U mek (568) pa 30. Pri mladincih je Gorazd Zorič 
s 575 krogi zasedel 3. mesto, Peter Fridl (571) (oba Kanja) pa je bil peti. Med 
mladinkami je bila Špela Arh (Kanja) s 372 krogi osma, prvič pa je med članicami 
nastopila lina Grabnar (HM Sevnica), ki pa je z 12. mestom in 379 krogi razočarala. 
(J-A-) 

SAH 
Regijsko prvenstvo mladih do 15 let 
ŠK Triglav, OŠ Krško in ŠZ Krško so odlično organizirali regijsko prvenstvo, 

katerega se je udeležilo 92 mladih šahistov vseh treh posavskih občin. Vsa prva 
mesta po starostnih kategorijah so osvojillso osvojili šahistj iz Krškega, razen pri 
dekletih do 15 let, ko je zmaga šla v Sevnico. Osvojenih sedem prvih mest je prav 
gotovo odraz odličnega dela mentorjev z mladimi po šolah v občini Krško. Rezultati, 
fantje: - do 9 let: 1 .Marko Bučar, 2.Matija Tomazin, 3.Uroš Pavlic; -do 11 let: 1. Samo 
Štajner, 2. Matej Šekoranja, 3 .Anže Urbanč; -do 13 let: 1 .Sašo Župevc, 2.lztok Bogofin, 
3.Toni Soteljšek; -do 15 let: 1 .Gorazd Novak, 2.Zaviša KneževiČ, 3.Tomaž Tomažin; 
-dekleta, do 9 let: Katja Bogovič, 2. Kaja Župane, 3. Eva Mi rtič; -do 11 let: 1 .Martina 
Bogovič, 2.Alja Pincolič, 3.Marjanca Klavžar; ždo -do 13 let: 1 .Sanja Žnideršič, 
2.Vesna Knez, 3.Andreja Malus; -do 15 let:1. Alenka Radej, 2. Ivanka Medved, 
3.Nika Jurgl. (Tomaž Žnideršič) 

Jože Volčanšek tretji 
Društvo invalidov Žalec je priredilo področno invalidsko prvenstvo v šahu, 

katerega se je udeležilo 50 invalidov štajerske regije. Tekmovanje je potekalo po 
švicarskem sistemu, vstopnico za državno prvenstvo pa si je priborilo prvih dvajset 
šahistov. Izmed Posavcev pa se je najbolje odrezal prvokategornik Jože Volčanšek 
iz Krškega, ki je z 8,5 točkami osvojil odlično tretje mesto, medtem ko so ostali 
zabeležili dosti skromnejše rezultate. Uvrstili so se takole: 22. Dušan Strojin (Krško) 
5,5,32. Janez Blas in 36. Martin Mirt (oba Sevnica) po 5,38. Anton Kos (Krško) 4,5. 
(Janez Blas) 

Mesojedcu prvi turnir v novem letu 
Na prvem hitropoteznem turnirju za januar je med 15 nastopajočimi zmagal 

Zvonko Mesojedec (ŠK Milan Majcen), ki je zbral 13 točk. Za njim so se zvrstili: 
2.Bojan Kuzmič 12,3. Mojca Grilc (oba M.Majcen) 11,5,4. Andrej Grilc (Triglav 
Krško), 5. Fanc Derstvenšek (M.Majcen) itd. (Janez Blas) 

Veselje Janeza Blasa 

Ob zmagovalcu memorialnega šahovskega turnirja v ipom»n Jožeta Radeja 
se je enako kot zmagovalec Hilmija Ahmatovtč svojega nepričakovanega 
tretjega mesta veselil tudi 62-letni predstavnik sevnUkega društva invalidov 
Janez Blas, ki je pustil za sabo celo vrsto mlajših šahistov. 

ROKOMET 
Kaj je bilo Krčanom? 

V trinjstem krogu prve državne rokometne lige so rokometaši AFP Dobove 
domov prinesli prvo točko z gostovnj v letočnjem prvenstvu. To jim je uspelo v 
srečanju s Slovanom na Kodeljevem, tekma pa je bila polna neverjetnih preobratov. 
Na začetku drugega dela, ko so Dobovčani povedli s sedmimi zadetki prednosti 
(14:7) je kazalo na njihovo gladko zmago, zatem pa se je ponovila stara slika, ko 
so po visokem vodstvu nenadoma povsem popustili in štiri minute pred koncem 
je že kazalo, da s točko ne bo nič. Domači so namreč povedli z 20:18. V dramatični 
končnici pa so rokometaši Dobove vendarle zmogli še en preobrat, tokrat v 
pozitivno smer in toliko željena točka je bila njihova. Povsem drugače pa se je v 
domači dvorani godilo rokometašem Krškega. Pred več kot 500 gledalci so na 
srečanju s Prulami doživeli pravo katastrofo. Nasprotnik jih je povsem nadigral in 
jim zadal poraz, kakršnega tudi tisti, ki spremljajo krški rokomet od njegovega 
začetka ne pomnijo. Kaj je vzrok za tako sramotno igro se sprašujejo gledalci, ki 
so že precej pred koncem tekme zapuščali dvorano. Nekateri omenjajo 
nezadovoljstvo domačih igralcev, ki sicer manj igrajo, slabo igro Curka, ki se 
ponavlja iz tekme v tekmo. Po tekmi tudi trener Abas Arslanagič ni ni vedel povedati 
pravega razloga za slabo igro. Dejal je:«Ne vem, ali se kaj kuha za mojim hrbtom?« 
Karkoli je že vzrok za tako slabo igro, čaka upravo in igralce precej dela, da se bodo 
pobrali. Točke v gosteh so težko dosegljive, če pa bodo izgubljali, in to še brez 
prave volje za igro, tudi na domačem igrišču, je vprašanje, kje bodo prvenstvo 
končali. (ES.J.A.) 

Sevniški kadeti premagali 
evropske prvake 

V 2. krogu potflnalne B skupine državnega prvenstva so kadeti sevniške Lisce 
zasluženo premagali evropske kadetske prvake Celje Pivovarno Laško z 
rezultatom 18:16 (10:11). Za vzoren ekipni duh in voljo za uspehom si salužijo 
pohvale vsi igralci s trenerjem Božom Senico.še posebej pa sta se izkazala vratar 
Medved in učinkovit* Požek. 

KOŠARKA 

NOGOMET 
Zmaga mladih Velenjčanov 
NK Krško in Komisija za mladinski nogomet pri MNZ Celje sta bila prejšnjo 

soboto organizatorja velikega malonogometnega turnirja Senovo '97 za dečke 
letnik 1984 in mlajše. Turnir je zbral vse najboljše ekipe v MNZ Celje, z izjemo 
celjskega Publikuma. Tako se je v senovski športni dvorani zbralo več kot 100 
mladih nogometašev iz Velenja, Slovenskih Konjic, Brežic, Šentjurja in Krškega. 
Ekipe so bile razdeljene v dve skupini. Rezultati predtekmovanja po skupinah -
Skupina A: Brežice I -Šentjur 2:1; Krško I - Rudar II 0:0: Rudar II - Šentjur 1:0; Brežice 
I - Krško 10:4; Brežice I -Rudar II 2:0 in Krško I - Šentjur 2:0. Vrstni red: 1. Krško 17 
točk; 2. Brežice 16; 3. Rudar II4 in 4. Šentjur brez točk. Skupina B: Rudar I - Krško 

ODBOJKA 
Brestanica - Mokronog 3:1 

(-16, 7, 11, 5) 
V 1 2 . krogu kadetske lige so mlade Brestaničanke dosegle svojo 

prvo zmago. Po izgubljenem prven nizu je že kazalo, da se bo 
ponovila stara zgodba, saj domačinke niso znale izkoristiti začetne 
prednosti 9:0. V nadaljevanju pa so domačinke le našle pravo igro 
in s kombinatomo igro ob mreži zlahka prihajale do točk, gostje pa 
niso vač našle pravega odgovora. Tudi gledalci so začutili, da se 
obeta prva zmaga, zato so bučno vzpodbujali domače igralke, ki so 
z zbrano igro prišle do povsem zaslužene zmage. Nov sistem igre 
je tokrat obrodil sadove, vse igralke so dale svoj maksimum in tisti, 
ki spremljajo to ekipo od začetka lige ugotavljajo, da ta iz kroga v 
krog lepo napreduje in prav škoda je, da je liga že pri koncu. Da 
bodo mlade Brestaničanke slejkoprej le zmagale, je dal slutiti že 
njihov uspešen nastop na dvodnevnem festivalu odbojke, ki je konec 
decembra potekal na slovenski obali. Tam so s srčno igro ugnale 
vrstnice Pirana in ljubljanskega Vitala, v boju za tretje mesto pa so 
premagale še odbojkarice Zavarovalnice Maribor iz Ljutomera. Na 
turnirju je bila Brestaničanka Monika Vodopivec razglašena za 
najboljšo podajalko. 

Zmago nad Mokronogom so si priborile: Sladjana Koren, Maša 
Mlinaric, Monika Vodopivec, Tatjana Ribič, Urška Mlinaric, Sanja 
Macur, Melita Kovačič in Manca Vaš. (Aleš Cvar.ES) 15 

Odbojko igrajo tudi v 
Brežicah 

V organizaciji tamkjšnje športne zveze poteka v Brežicah 
občinska rekreativna odbojkarska liga, v kateri sodeluje osem ekip. 
Za rekreativci so doslej že trije krogi, najbolje pa po dosedanjih 
rezultatih kaže »sokolom« in »jedrcem«. Rezultati - 1 . krog: Sokol 
Pri vodnjaku Brežice - Okrepčevalnica Jurček 2:0, NEK -
Vulkanizerstvo Brezina 2:0, Gimnazija - Posavje 2:0, Šweps team 
Kapele - ŠD Globoko 2:1. 2. krog: Globoko - Jurček 2:0, Sokol Pri 
Vodnjaku - Gimnazija 2:0, NEK - Švveps team 2:0, Vulkanizerstvo 
Brezina - Posavje 2:0 b.b. 3.krog: Gimnazija -Jurček 1:2, Sokol Pri 
vodnjaku - Vulkanizerstvo Brezina 2:0, NEK Krško - ŠD Globoko 
2:0, Švveps team - Posavje 2:0. Vrstni red: NEK 6, Sokol Pri vodnjaku 
6, švveps team 4, Gimnazija 2, ŠD Globoko 2, Vulkanizerstvo 
Brezina 2, Okrepčevalnica Jurček 2, Posavje 0. (ES) 

SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 8. In 19. uro, 

ob sobotah med 8. in 24. 
In ob nedeljah od 8. do 17. ure. 

McDonald in Kraljevič 
znova v leskovški dvorani... 
...toda žal na nasprotni strani kot v preteklem prvenstvu, ko sta pogosto izvabljala 

salve navdušenja domačih navijačev. Ti so tokrat zlasti Američana za njegove 
briljantne poteze pogosto nagradili s ploskanjem in vzkliki odobravanja, čeprav je 
treba reči, da so jih v prvem polčasu Še več namenili domačim košarkarjem, ki so 
kljub temu, da so igrali kar brez štirih članov prve peterke prikazali hrabro in 
dopadljivo igro ter bili slovitim Ljubljančaom ves prvi del povsem enakovredni. 
Misel Krajcar ter mladi Senovčan Robi Avsenak sta igrala naravnost navdušujoče, 
odličen pa je bil tudi Željko Bošnjak. Toda vse kar so prikazali je bilo naravnost 
prelepo, da bi lahko dolgo trajalo. V drugem polčasu je prišla do polnega izraza 
večja kakovost in moč ljubljanskih igralcev in poraz s 30 točkami razlike niti ni 
previsok, če upoštevamo, s kakšno postavo je Interier tokrat nastopil. Na parketu 
se je namreč pojavil le en član standardne prve peterke, Željko Bošnjak. VValter 
JekSin se je po dogovoru s trenejem odločil, da zaradi še ne povsem ozdravljenega 
kolena tokrat nebo tvegal, Habiba Ademija, ki se je nepričakovano vrnil iz Kranja, 
je mučila visoka temperatura, Ivo Nakič je klub zapustil že pred tednom, Everick 
S ullivan pa ni pokazal nobene želje po nastopu. Krški ljubitelji se gotovo sprašujejo, 
kakšna bo prihodnja usoda Interierja, vendar je o čemerkoli še prezgodaj govoriti. 
Najbolj črnogledi napovedujejo »razpad sistema«, optimisti pa so prepričani, da bo 
klub le preživel. Bomo videli. 

S podobnimi težavami se v brežiškem A-2 ligašu sicer ne ubadajo, kljub temu pa 
bi jim kakšna zmaga v prvenstvu vendarle prav prišla. Ta jim je bila v tem krogu že 
na dosegu roke, a se jim je zaradi nezbrane igre v zadnjih desetih minutah zopet 
izmuznila. Tokrat so Brežičani nastopili brez svojega edinega dvometraša Siniše 
Krivokapiča, ki je kot kaže končal svojo košarkarsko pot, ob standardno 
zanesljivem Borisu Antoloviču pa je tokrat dobro zaigral tudi 17-letni povratnik po 
poškodbi, Tine Ogorevc. (ES) 

II 3:0; Dravinja -Brežice II 0:1; Brežice II - Krško II 0:2; Rudar I - Dravinja 2:0; Rudar 
I - Brežice II 6:0 in Dravinja - Krško II 3:1. Vrstni red: 1. Rudar 19 točk; 2. Dravinja 3; 
3. Krško II3 in 4. Brežice II3 točke. O uvrstitvi treh zadnjeuvrščenih je odločala gol 
razlika. Za prvaka sta moči odmerila prvaka skupin, prvi ekipi Krškega in Rudarja 
iz Velenja. Obe ekipi sta tudi največ pokazali na igrišču. Po dramatičnem boju so 
Vetenjcani zmagali in zasluženo osvojili prvo mesto in pokal organizatorja. Rezultati 
končnice: za 7. mesto: Šentjur - Brežice II 5:4 (po izvajanju 6-metrovk), za 5. mesto: 
Rudar II - Krško II 3:1, za3. mesto: Dravinja - Brežice 10:1 in za 1. mesto: Rudar I -
Krškol2:1. Končni vrstni red: 1. Rudar I; 2. Krško I; 3. Brežice I; 4. Dravinja; 5. Rudar 
II; 6. Krško II; 7. Šentjur in 8. Brežice II. Žirija, sestavljena iz trenerjev vseh ekip, je 
po končanem turnirju razglasila najboljšega igralca turnirja (Nadarevič iz Krškega), 
najboljšega vratarja (Jozič iz Rudarja I) in najboljšega strelca (Husič iz Rudarja I). 
Franc Nežmah, inštruktor NZS Slovenije za področje celjske MNZ: »Zahvaljujem 
se organizatorjem za zelo uspel turnir, ki je praktično pokazal vse najbolje, kar 
imamo na celjski MNZ, v tej starostni kategoriji. Imamo pa zares nekaj zelo 
nadarjenih mladih nogometašev in lahko rečem, da nič ne zaostajamo za drugimi 
regijami v Sloveniji. Veseli me, da v Krškem zelo dobro delate z mladimi nogometaši 
in da Krško postaja pomemben center za mladinski nogomet.« (pilip) 

Tesni izidi na 
prvenstvu Karate 

kluba Brežice 
Člani brežiškega karate kluba so se pred dnevi pomerili na klubskem 
prvenstvu v katah. V precej močni konkurenci je med fanti za las 
zmagal Fedja Markovič pred Janijem Božičem, zelo tesen pa je bil 
tudi izid boja za tretje mesto, v katerem je bil Gregor Deržič za 
malenkost boljši od tretjeuvrščenega na letošnjem državnem 
mladinskem prvenstvu, Daniela Liparja. 

Tudi pri dekletih so bile razlike nadvse male, saj je zmagovalka, 
Katarina Bukovinski, premagala Andrejo Deržič z rezultatom 40:39. 

Po končanem tekmovan ju je nastala tudi tale fotograf i ja 
brežiških karateistov. Foto: (PRO STUDIO Brežice) 

V klubu letos delajo s tremi selekcijami in se vneto pripravljajo na 
nove izzive v prihodnjem letu. Konec lanskega leta so zaključili tudi 
mini šolo karateja, katero je obiskovalo več kot 40 malčkov, kar 31 
pa jih je tudi uspešno opravilo izpit za prvo stopnjo belega pasu (8. 
kyu). Posebnih simpatij so bile deležne predstavnice lepšega spola 
Nika Filipič Počkar, Lučka Bibič, Petra Robič, Sladjana Markovič, 
Gabrijela Pešec in Sandra Tintor. Sandra je nastopila tudi na mini 
tekmovanju za pet majhnih in eno veliko čokolado, kjer je osvojila 6. 
mesto, medtem ko je zmagal Mario Zlatic pred Gašperjem 
Ducmanom, Jako Zagodetom, Timotejem Cirnskim in Matejem 
Bosakom. Med starejšimi in bolj iskušenimi pionirji je zmaga pripadla 
Petru Volovcu, drugi pa je bil Timotej Cirnski pred Blažem 
Baškovičem. 

Naj omenimo še, da strokovno delo v klubu vodi glavni inštruktor 
Veljko Jukič (3. dan), pomagajo pa mu trenerji - asistenti Senad 
Sadikovič, 1. kyu (mini šola), Darko Cicvarič, 1 . kyu (začetniki), 
Peter Dirnbek, 1. kyu (nadaljevalni tečaj) in Kristijan Kajtna, 1. dan 
(tekmovalci). (ES) 



i l i i l t i OBJAVE 
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MALI OGLASI 
Iščemo osebo z znanjem 
slovenščine in 
madžarščine, ki bi bila 
s lovensko-madžarsk i 
prevajalec/tolmač v 
podjetju, ki se ukvarja z 
izvozom lesa. Ob 
morebitnem uspešnem 
sodelovanju bo možno tudi 
zastopanje, nastopanje v 
imenu našega podjetja. 
Ponudbo pošljite v 
madžarskem jeziku na tel./ 
fax št.: 0036/82/462-016. 

Kupimo oziroma vzamemo v 
najem gostinski lokal v 
Krškem ali okolici (do 30 km). 
Plačilo v gotovini. Tel.: 31-462 
(vsak dan od 18. do 20. ure). 

Kupim vpeljano obrt s 
pogodbenim delom ali 
poslovni oziroma gostinski 
objekt v obratovanju. Tel.: 79-
049. 

Odkupujemo hlodovino 
bukve, javorja, macesna, 
hruške, oreha, hrasta, 
smreke ter ostalih listavcev 
in iglavcev. Les odkupimo 
tudi na panju. Plačilo po 
dogovoru • tudi takoj. Tel.: 
62-960 (vsak dan od 9. do 
12. ure). 

Lokal - najboljša lokacija v 
Brežicah (27 m2), obvezen 
odkup inventarja in 
investicije. Tel.: 62-501. 

Poslovne prostore (70 m2) 
oddamo v najem. Primerni so 
za gostilno, trgovino ali drugo 
dejavnost. Tel.: 43-203. 

V najem oddam poslovne 
prostore v izmeri cca. 70 m2, 
primerne za pisarne ali za 
predstavništvo, na CKŽ 64 v 
Krškem. 

V najem dajemo prostor (30 
m2), primeren za pisarno, na 
CKŽ 132 b. Tel.: 21-046. 

V najem oddam poslovni 
prostor (8x11 m), primeren za 
skladišče ali mirno obrt. Tel.: 
56-168 (kličite do 8. ure 
zjutraj). 

V najem oddam poslovni 
prostor v Brežicah, primeren 
za pisarno ali trgovino. Tel.: 
61-576. 

V najem oddamo poslovni 
prostor (100 m2) v prvem 
nadstropju stanovanjske hiše 
v Krškem (Hočevarjev trg 6). 
Pišite na naslov: Marta 
Findrik, Hočevarjev trg 6,8270 
Krško. 

Manjše stanovanje (39 m2) na 
Senovem (CK016) zamenjam 
za večje (dvosobno) 
stanovanje v Krškem. Jože 
Černelič, CKO 16, Senovo. 

V Krškem zamenjam 
dvoinpolsobno stanovanje za 
manjše, lahko za garsonjero. 
Tel.: 22-537. 

Opremljeno stanovanje v 
Krškem oddam. Tel.: 32-405 
(od 16. ure dalje). 

V Brežicah ali bližnji okolici 
najamemo hišo ali trisobno 
stanovanje. Tel.: 61-270. 

V Krškem takoj najamem 
enoinpolsobno ali dvosobno 
stanovanje. Tel.: 22-026. 

V najem vzamem garsonjero 

v Brežicah. Tel.: 33-728. 

Kupim garsonjero ali 
enosobno stanovanje v 
Brežicah ali Krškem. Tel.: 59-
008. 

Pritlično stanovanje (54 m2), 
staro 10 let, Papirniška ulica, 
Krško, prodam. Tel.: 33-494. 

Prodam stanovanje na 
Gubčevi, velikosti 70 m2, 
vseljivo takoj. Cena po 
dogovoru. Tel.: 21-311 (vsak 
dan po 16. uri). 

Prodam enosobno stanovanje 
na Vidmu (42 m2), ali 
zamenjam za dvosobno 
stanovanje v Brežicah. Tel.: 
31-910. 

Prodam dvosobno stanovanje 
v Krškem (na Bohoričevi), v 
izmeri 61 m2, s centralno, KTV 
in telefonom. V najem nudim 
tudi garažo. Tel.: 22-071 
(popoldne). 

V Krškem prodam stanovanje 
(46 m2). Tel.: 32-147. 

Prodam vinograd in 
sadovnjak (13,5 arov) na Trški 
gori (Krško). Tel.: 99 385 1/ 
678-004 (Zagreb), ali pišite na 
naslov: Marta Findrik, 
Hočevarjev trg 6,8270 Krško. 

Prodam vinograd na 
Bizeljskem, v Janeževi gorci 
(31 arov), star je 13 let, možna 
je strojna obdelava. Tel.: 61-
384. 

Prodam garažo zraven črpalke 
na Vidmu. Tel.: 21-621 
(dopoldan) -Božo. 

Ugodno prodam starejšega 
golfa. Tel.: 33-849. 

NexiaGLX1,5 16 V, letnik 10/ 
95, prevoženih 28.000 km, 
veliko dodatne opreme, 
prevzem lizinga, v račun 
vozilo do 7.500 DEM + 25 x 606 
DEM, prodam. Tel.: 62-109 ali 
62-644. 

Ugodno prodam snežne 
verige, številka 6 (175-70-13 ali 
175-75-14), prtljažnik za avto 
hvundai ponv in jadralno 
desko (kompletno) Burin-
Veplas. Tel.: 32-300. 

Ugodno prodam nove snežne 
verige, grupa 3 (145-70-13), 
garnituro tesnil za R4, tesnilo 
za karter in glavo motorja ter 
rezervne žarnice za Z 1300. 
Tel.: 31-227. 

Prodam traktor Ferguson 542, 
letnik 90, dobro ohranjen, 
prevoženih 640 ur. Tel.: 56-168 
(kličite do 8. ure zjutraj). 

Kozolec - toplar in njivo (30 
arov), prodam. Cena po 
dogovoru. Tel.: 87-446. 

Prodam oblačila za otroke 
(posamezno ali za dvojčke) od 
2 do 4 let, stolčke za mizo, 
hojico, gugalnico do prvega 
leta in dve kolesi. Tel.: 31-092. 

Prodam otroško posteljo, 
leseno, 3 višine, z jogijem, 
hojico, otroški sedež za avto 
in trajnožarečo peč TOBI 
SKITPP. Cene po dogovoru. 
Tel.: 068/27-093. 

Prodam otroški sedež za avto, 
voziček in posteljico z jogijem. 
Tel.: 22-285. 

Komisija za oddajanje poslovnih prostorov v najem občine Brežice 
v skladu s Pravilnikom o oddajanju poslovnih prostorov v najem 
(Ur. list RS, št. 69/93) objavlja 

JAVNI RAZPIS ZA ODDAJANJE 
POSLOVNIH PROSTOROV V NAJEM 

I. Pisarne v I nadstropju poslovne stavbe Cesta prvih borcev 48, 
Brežice: 

- pisarna v izmeri 33,32 m2, 
- pisarna v izmeri 23,57 m2, 
- pisarna v izmeri 17,65 m2, 
- sanitarije v izmeri 3,76 m2. 

Pogoji najema: 
- Najemnik dobi v najem pisarne pod pogojem, da jih uporabi za 
potrebe svoje dejavnosti. 

- Najemna pogodba se sklene v 8 dneh po prejetju obvestila o 
izbiri. 

- Najemnina bo določena v skladu z 
najemnin. 

Odlokom o določanju 

Interesenti lahko dobijo informacije o razpisanih prostorih in ostalih 
pogojih v Oddelku za gospodarske javne službe in gospodarske 
zadeve, občine Brežice, Cesta prvih borcev 18, Brežice, soba št. 
23, vsak dan od 8. do 14. ure ali po telefonu 0608/62-050 int. 
230. 

Pisne ponudbe oziroma vloge morajo prosilci poslati priporočeno 
po pošti z oznako »Za javni razpis« v 15 dneh od dneva objave 
na naslov: OBČINA BREŽICE - KOMISIJA ZA ODDAJANJE 
POSLOVNIH PROSTOROV V NAJEM, Cesta prvih borcev 18, 
8250 Brežice. 

Ponudbi je treba priložiti izpisek iz sodnega registra oziroma 
dokazilo o strokovni usposobljenosti za opravljanje dejavnosti 
prosilca, dokazilo o finančnem stanju prosilca in potrdilo o stalnem 
bivališču. O izbiri bomo kandidate obvestili v 15 dneh po 
končanem razpisu. 

Datum: 15.1.1997 Komisija za oddajanje 
poslovnih prostorov v najem 

Občine Brežice 

Prodam zakonsko posteljo 
(široko 2 m) z velikim jogijem. 
Cena po dogovoru. Jože 
Černelič, CKO 16, Senovo. 

Klavirsko harmoniko Melodija 
Mengeš prodam. Cena 
150.000 tolarjev. Tel.: 33-492. 

Navadno frajtonarico, 
trivrstno, dobro ohranjeno, 
prodam. Cena po dogovoru. 
Tel.: 77-322. 

Prodam osebni računalnik 
286, ugodno. Tel.: 70-469. 

Prodam dvosed, trosed in 
fotelj. Cena 25.000 tolarjev. 
Tel.: 62-306 (od 20. do 22. ure). 

Skoraj novo črno-belo kuhinjo 
s šestimi elementi, kuhinjsko 
napo, delovnim pultom, 
pomivalnim koritom, 
bojierjem in hladilnikom, 
prodamo. Tel.: 62-191. 

Prodam kuhinjo Gorenje, z 
dvema hladilnikoma (80 I) in 
hladilno omaro (80 I) ter 
pomivalnim koritom. Tel.: 21-
976. 

Ugodno prodam mini kuhinjo, 
bojler, kopalno kad, WC-
školjko in kotliček. Tel.: 71-
531. 

Ugodno prodam industrijski 
overlock, dvoigelni. Cena 
1.650 DEM. Oglasite se na 
naslov: Kantalon 3, 
Brestanica. 

Prodam šivalni stroj Singer. 
tel.: 74-191. 

Prodam oljni gorilec. Tel.: 70-
025. 

Prodam več poker avtomatov 
po ugodni ceni. Tel.: 61-576. 

Opremo za živilsko trgovino, 
kompletna, rabljena, zelo 

ugodno prodam. Tel.: 62-391. 

Ugodno prodam plinski pekač 
za maxi palačinke, primeren 
za lokal ali za ulično uporabo. 
Tel.: 65-598. 

Prodam lesene lestve, močne 
domače izdelave, več različnih 
višin. Tel.: 56-168 (kličite do 
8. ure zjutraj). 

Prodamo 1.800 kosov 
rabljenih strešnikov vrste 
Bramac Sistem. Cena po 
dogovoru. Tel.: 31-872. 

Oddamo psičko podobno 
škotski ovčarki, staro 4 
mesece. Tel.: 21-628. 

Prodam prašiča 120 kg, 
hranjenega z domačo hrano. 
Tel.: 79-743. 

Prodam dva bikca, težka 650 
kg, in prikolico za prevoz konj 
ali živine. Tel.: 71-180. 

Prodam belo in rdeče vino. 
Tel.: 34-986. 

Prodam belo in rdeče vino. 
Tel.: 77-318. 

Ugodno prodam vinski sod, 
300 I in prešo na sleme. Tel.: 
70-045 (po 18. uri). 

Nudimo osebne ali manjše 
tovorne prevoze s kombijem, 
možen tudi najem. Tel.: 31-637 
(Mižigoj) ali 32-279 (Žnidaršič). 

Inštrukcije za angleški, 
nemški jezik in prevajanje (ob 
vikendih) nudim. Tel.: 89-247. 

Likam na vašem domu aH 
odpeljem - zlikano pripeljem. 
Zaupajte ml. Tel.: 56-168 
(kličite do 8. ure zjutraj). 

59-letna, nudi pomoč 
starejšim osebam ali varstvo 
otrok. Zaželjena soba, hrana 

Odbor GZS - Območna zbornica Posavja Krško vabi člane GZS, 
njihove oblike združevanja, sekcije in strokovna združenja, organe 
Območne zbornice Posavja, organe državne uprave občin 
Brežice, Krško in Sevnica ter društva in druge pristojne organe k 
vlaganju predlogov na 

R A Z P I S 
ZA PRIZNANJA GZS • OBMOČNE ZBORNICE POSAVJA 

ZA LETO 1996 

Priznanja GZS - Območne zbornice Posavja lahko prejmejo: 

- gospodarske družbe iz Posavja za izjemne dosežke pri razvoju 
regijskega gospodarstva, za trajnejše doseganje nadpovprečnih 
rezultatov v gospodarjenju, zlasti če so rezultat doseganja inovacij 
in novih tehnologij, ter za vključevanje v mednarodno delitev dela; 

- posamezniki ali skupine za pomembne dosežke na področju 
inovacijskega, tehnološkega, organizacijskega, izobraževalnega 
in proizvodnega delovanja, za osebni prispevek pri razreševanju 
zadev skupnega pomena, za dolgoletno sodelovanje v 
gospodarstvu regije in delo v organih GZS - Območne zbornice 
Posavja; 

- podjetja in posamezniki izven Posavja za uspešno poslovno 
sodelovanje in prispevek k uresničevanju razvojnih usmeritev 
Posavja. 

Predlogi za podelitev priznanja morajo vsebovati utemeljitev, po 
kateri bo možna celovita ocena prispevkov kandidatov za 
priznanja po pogojih iz tega razpisa. 

Predlogi kandidatov za podelitev priznaj se bodo zbirali pri Komisiji 
za priznanja. Komisija bo obravnavala predloge, ki bodo oddani 
do konca meseca marca 1997. 

Predloge za priznanja pošljite na naslov: 

GZS - OBMOČNA ZBORNICA POSAVJA 
Komisija za priznanja 
8271 K R Š K O 
Bohoričeva 9 

Priznanja bodo podeljena na slavnostni seji Upravnega odbora 
Območne zbornice Posavja. 

Stane Rozman l.r. 
Predsednik UO OZ Posavje 

in skromna nagrada. Šifra: 
Dobra gospodinja. 

Starine, starejše od 50 let, 
kupim. Tel.: 67-333. 

Kupim rabljen štedilnik (2 plin 
+ 2 elektrika). Tel.: 33-811. 

Kupim rabljen štedilnik na 
drva - desni. Tel.: 32-859. 

NAS GLAS 
GOST 
VSAK 

ČETRTEK 

vsak ponadslktk ob 18. uri 
OTROŠKA ODDAJA 

m po NOVICAH 
ŠPORTNI PREGLED 

vsak torek ob 20. url 
CELOVEČERNI F ILM 

ki NOVICE ob 21 SO 
vsako soboto 

tedenski pregled 

m 

MKC TV 

ob 18. ki 21. uri 

telAfax:0608/81-709 

£?KINO 
»Kino servis« Brežice 

23.1, ob 18. url, 24., 25. in 
26.1, ob 18. In 20. uri In 27. 
t. ob 20. uri: JACK, 
komedija 

23. I. ob 20. uri: 
TRAINSPOTTING, drama 

28.1.: ni predstav 

29. I. ob 20. uri: PRAVI 
POGUM (dta), vojaška 
drama 
(dts): 6-kenalni digitalni ton 

Kulturni dom Kržho 

3.5003IT7teden 

24.1. ob 20. url in 26.1. ob 
18. uri: ZMAJEVO SRCE, 
epski fantazijski spektakel 

% 



ZADNJA NAS GLAS, 2 - 23. JANUAR 1997 

Vlado Jenko, diplomirani inženir gozdarstva: 

Začelo se je pri preganjani divjadi in potepuških psih, 
potem pa smo izvedeli, da je naš gost znan in spoštovan lovski funkcionar, v preteklih letih član vodstva Lovske zveze Slovenije, 

danes pa blagajnik LD Čatež ob Savi, podpredsednik Lovske zveze Posavja, predavatelj, ljubitelj narave in še kaj. 

Brežice, 15. januarja -
Povod za srečanje z dipl.ing. 
Vladom Jenkom je bilo 
obvestilo, ki ga je novinarjem 
poslala Zveza lovskih družin 
Slovenije o tem, da je treba 
preprečiti pomor, ki ga med 
divjadjo povzročajo 
potepuški psi. Seveda je 
gospod Jenko, zaveden 
lovec, lovski funkcionar in 
ljubitelj narave, takoj stopil na 
stran divjadi. »Sedaj ko je 
sneg po površini zmrznjen se 

kratkim tri ali štiri umorjene srne. 
Ne trdim, da bi morali lovci 
streljati pse kar vsevprek, 
čeprav bi jih lastniki dejansko 
morali imeti tudi na sprehodu po 
gozdu pripete na povodcu in 
opremljene z nagobčniki, ker je 
v veljavi kontumac (odstrel 
potepuških psov). Še vedno 
praviloma najprej opozorimo 
lastnika, da se njegov pes 
potepa in da vznemirja divjad. 
Seveda so pa tudi med lovci t.i. 
»streljaki«, ki jim nekaterih reči 
zlepa ne boš dopovedal in ki radi 
pritisnejo na petelina. Poznam 
jih že štirideset let in v Posavju 
ni veliko lovcev, ki ne ne bi delali 
lovskega izpita pri meni... Veliko 
je takih, ki gredo preprosto radi 
v naravo, opazujejo, se 
nadihajo. Svojo veljavo in 
privlačnost ima tudi zelena 
bratovščina in njen zadnji pogon. 
Kaj je to? Ko po lovu plen 
položimo na travo in se 
zmenimo, kdo bo kaj odkupil, 
potem pa zavijemo še na 
kozarček, da se pomenimo o 
dogodkih tistega dne. Včasih 

Matjaž Voitkowszky, Kmetijska 
svetovalna služba Krško: 
»Verjetno prav dosti kmetov, 
sadjarjev, vinogradnikov ne ve. da 
morajo vsak novi nasad prijaviti 
najbližji lovski družini. Ne glede na 
to, ali gre za zelje, sadje, vinograd, 
koruzo... Četudi ga obdaja 
predpisana ograja. Naša krajinska 
značilnost je, da ograjujemo jablane, 
medtem ko breskev in vinogadov 
nihče ne ograjuje. Vendar: samo, 
Če je nasad prijavljen, ima 
pridelovalec pravico in možnost pričakovati odškodnino od 
Lovske zveze. Prijava hkrati pomeni, da bodo domači lovci 
kmetu na svoje stroške priskrbeli repelente (sredstva, ki s 
svojium vonjem odganjajo divjad), da se bo kdo izmed članov 
družine občasno sprehodil okrog nasada, pregledal sledi in, če 
ugotovi, da je potrebno, v času odstrela tudi »odstranil« plenilca. 
Včasih se pokaže kot ugodna rešitev tudi krmišče, ki ga v bližini 
nasadov oskrbujejo lovci. 

divjadi pod njenimi 
koničastimi parklji udira, 
poškoduje se, krvavi in 
potepuški psi gredo pač za 
sledjo. Ker sneg njih drži, 
divjad pa se težko giblje, je ni 
težko dohiteti. 

Sedaj je sicer že bolje, saj 
sneg kopni in se živali lažje 
dokopljejo do hrane, v mrazu pa 
so se dejansko čedalje bolj 
bližale naseljem. Po mestih imajo 
ljudje svoje pse na verigi, v 
vaseh pa jih marsikje pod večer 
spustijo na potep... Samo na 
območju Čateža smo imeli pred 

smo se tega bolj držali, danes 
pa so vsi z avtomobili in ne kaže 
pretiravati s pijačo kakor takrat, 
ko smo bili še s kolesi ali peš. 
Seveda pa nekaterim zadnji 
pogon še vedno pomeni veliko.« 

Poskušamo povrtati po 
tem, koliko je med lovci ostalo 
še karieristov, saj je včasih 
med ljudmi prodor v zeleno 
bratovščino veljal hkrati tudi 
kot zagotovilo za uspešno 
kariero. 

Dipl.ing. Jenko: »Ne vem, 
koliko je še tega. Bilo je, sploh 
ko so veljaki s seboj vodili tudi 

BREŽICE 

NAGRAJUJE 
ZIBELKA VINA, PO KATEREM 
SPRAŠUJEMO, JE DOLENJSKI 
VINORODNI OKOLIŠ. TO VINO JE 
PRIJETNEGA ZNAČILNEGA VONJA 
S SVOJEVRSTNO VONSKO 
CVETICO IN PRIKUPNIM SVEŽIM 
KISELKASTIM OKUSOM. OSNOVA 
JE ŽAMETNA ČRNINA Z MODRO 
FRANKINJO IN KRALJEVINO. 

Nagradno vprašanje: Katero vino je to? 

Ime in priimek 

Odgovore na kuponih oddajte do vključno sobote, 1. februarja v 
diskontu Vina Brežice s priloženim računom kot dokazom o 
nakupu v diskontu v višini najmanj 1.000 SIT. Žrebanje nagrade 
v vrednosti 7.000 SIT bo v ponedeljek 3. februarja, ime nagrajenca 
pa bo objavljeno v Našem glasu v istem tednu. 

poslovne partnerje, ko so bili 
med lovci skoraj vsi funkcionarji 
partijskih komitejev. Danes so 
te možnosti malo drugačne. 
Sploh me pa jezi pismo bralcev, 
objavljeno pred kratkim v Delu. 
Neka ženska obtožuje lovce, 
češ da smo sami ubijalci, da 
naše početje nima nikakršne 
povezave z ljubiteljstvom do 
narave. Res je povsod majhen 
odstotek streljakov, a zaradi 
lovcev ni izumrla nobena divjad. 
Čim je katera vrsta ogrožena 
(npr. ruševec, divji petelin), jo 
zaščitimo najprej lovci, potem se 
šele pojavijo ministrstvo, 
naravovarstveniki... Lovci smo 
prvi ugotovili, kakšna gostota 
srnjadi je možna na določeno 
površino. Na sto ha morajo biti 
štiri ali pet živali, da je 
zagotovljena reprodukcija tudi 
pri načrtnem odstrelu. 
Enako je pri zajcih: čim pade 
število pod štiri na sto ha, jih 
prenehamo loviti. Čeprav sankcij 
v bistvu nimamo, se lovske 
družine tega praviloma držijo.« 

Risa smo ponovno 
uvozili, udomačil se je v 
slovenskih gozdovih. K nam 
so pribežali tudi volkovi in 
medvdedi iz krajev, kjer je 
divjala vojna... 

Dipl.ing. Jenko: »Medved 
zanesljivo ne sodi vsepovsod, 
saj ne more biti po vsej Sloveniji 
in povsod tudi ni njegovo 
življenjsko okolje. Čim se eden 
pojavi nekje, bi ga nekateri 
čuvali. Pri Radečah, v Jatni je 
padel medved. Zanj je prostor v 
Kočevju, kjer so strnjena 
gozdna prostranstva! Ravno 
tako je z risom, ki lahko naredi 
strašno škodo, ker se hrani 
samo s svežim mesom. Prav 
je, da ga imamo, a prav je tudi, 
da ga držijo na kratko, da se ne 
širi vsepovsod!« 

Poleti so imeli planšarji 
nekaj težav z medvedi na 
planinah. Ko so se ovce 
zatekale v nedostopno 
skalovje so se zanje zavzeli 
celo radijci... Dipl. ing. Jenko: 
»Veste, takrat so lovci predlagali 
odstrel; zaradi povzročene 
škode. Pa so se uprli 
naravovarstveniki. Tudi volkove 
so opazili pozimi na Opatovi gori 
na Gorjancih, ampak volk je 
klatež7v eni noči prehodi po 50 
kilometrov. Tudi medved je bil 
tam, nekaj jih je celo padlo nad 
Kostanjevico. Vendar divjad 
potrebuje svoj mir, ob cestah, 
turistih in civilizaciji pa ga nima. 
Se je pa s Kočevskega k nam 
razširila jelenjad, tudi v doline, 
čeprav v naseljeno, kultivirano 
pokrajino ne sodi. Po Studencu 
in Bučki bo naredila tako škodo, 
da bo kaj!« 

Dipl. ing. Vlado Jenko je 
delal v brežiškem Gozdnem 
gospodarstvu, do nekaj let 
pred upokojitvijo je bil 
direktor. Lovec je od I. 1950. 
Kaj mu pomeni lov?: »Res mi 
pomeni veliko. Rad grem sam 
na prežo, v miru posedim v 
naravi, si kaj ogledam, za plen 
mi ni veliko. Se pa sedaj 
ukvarjam z lovom 
organizacijsko, pišem, 
raziskujem.« Katerega plena 
se posebej rad spominja? 
»Zelo zanimiv, pravzaprav 
enkraten je bil lov, ki ga več ne 
bom doživel. V Julijcih, v Avstriji 
me je prijatelj povabil na svizca. 
Pri nas so strogo zaščiteni, živijo 
nad gozdno mejo in na preži 
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moraš biti že po temi. Še tako potrebuješ veliko sreče, ker čim 

Ing. Vlado Jenko: »Rad tudi 
berem. Strokovno literaturo 
in zgodovinske, vohunske 
stvari. Take, ki so pisane na 
podlagi dogodkov. Težava je 
le v tem, da so v knjižnici 
spremenili pravila in ne smem 
več, tako kot nekoč, odnesti 
10-12 knjig za mesec in pol. 
Knjige je treba vrniti v 20 dneh 
in to ni praktično.« 

se zganeš, že nikjer več ni 
nobenega. Porazgubijo se po 
jamah.« (Ika) 

Mlada sevniška karateista 
D e n i s O r a č & S a š o V a š 

Denis Orač - Orko 

30.06.1982 

Naselje Heroja Maroka 23, 
Sevnica 

8. razred OŠ Savo Kladnik 
Sevnica 

58 kg, 177 cm 

zelena 

rak 

1989 

mojster SHOTOKAN 1. 

Dolph Lundgren 

glasba 

ročk 

Offspring 

smučanje, plavanje, 
mali nogomet 

DAN 

2. mesto na mladinskem SP 
v borbah 

Datum rojstva: 

Stalno prebivališče: 

Šola: 

Teža/višina: 

Barva oči: 

Nebesno znamenje: 

Začetek treniranja: 

Stopnja pasu: 

Vzornik: 

Hobi: 

Glasbena zvrst: 

Naj pevec ali skupina: 

Ostali športi: 

Največji uspeh: 

Sašo Vaš - Shakes 

10.01.1978 

Cesta prvih borcev 23, 
Brestanica 

1. letnik Fakultete za šport 
Ljubljana 

63 kg, 179 cm 

rjavo-zelena 

kozorog 

1990 

mojster SHOTOKAN 1. DAN 

Jean Claude Van Damme 

glasba 

rap 

Da Luniz 

namizni tenis, 
odbojka 

3. mesto na mladinskem SP 
v borbah 

medalja na mladinskem SP 
Cilji: 

medalja na mladinskem EP 
Denis Orač in Sašo Vaš sta tekmovalca Karate kluba Sevnica; vodi ju trener Jurij Orač; 

oba sta reprezentanta Slovenije; oba sta ob koncu lanskega leta prejela priznanje, ki ga 
Karate zveza Slovenije podeljuje najboljšim slovenskim karateistom v iztekajočem se letu. 

Denis Orač: 2. mesto 
športne borbe do 13 let abs., 
mladinsko SP, Južna Afrika, 
junij; 1. mesto športne borbe 
ekipno, DP, Žalec, junij; 1. 
mesto kate ekipno, Pokalna 
tekma KZS, Lenart, april; 2. 
mesto športne borbe do 55 kg, 
Pokalna tekma KZS, Lenart, 
april; 3. mesto kate ekipno, DP 
za osnovnošolce, Murska 
Sobota, junij; 3. mesto kate 
ekipno, Grand prix Bavaria 
open, Nuernberg, november; 
4. mesto športne borbe abs., 
Krokovama Cup, Nemčija, 
maj; 4. mesto športne borbe 

abs., Pokal vzhodne obale 
Afrike, Port Elizabeth, junij; 5. 
mesto kate posamezno, Pokal 
vzhodne obale Afrike, Port 
Elizabeth, junij; 5. mesto kate 
ekipno Krokovama Cup, 
nemčija, maj; 6. mesto kate 
posamezno, Grand prix Bavaria 
Open, Nuernberg, november; 
6. mesto kate posamezno, 24. 
Mednarodni turnir Trbovlje, 
december. 

Sašo Vaš: 3. mesto 
športne borbe do 18 leta "abs., 
mladinsko SP, Južna Afrika, 
junij; 1. mesto športne borbe 

starejši mladinci do 65 kg, 
mladinsko DP, Žalec, 
november; 1. mesto športne 
borbe abs., Pokal vzhodne 
obale Afrike, Port Elizabeth, 
junij; 1. mesto kate 
posamezno, Pokal vzhodne 
obale Afrike, Port Elizabeth, 
junij; 1. mesto športne borbe 
abs., 24. Mednarodni turnir 
Trbovlje, december; 2. mesto 
kate ekipno, mladinsko DP, 
Žalec, november; 3. mesto 
športne borbe do 65 kg, 
člansko DP, Škofja Loka, 
marec; 3. mesto kate 
posamezno, SIO Cup, 

Madžarska, oktober; 3. mesto 
športne borbe do 65 kg za 
člane, Grand prix Austria open, 
Furstenfeld, oktober; 4. mesto 
športne borbe do 65 kg za 
člane, Grand prix Venice Cup, 
Italija, november; 4. mesto kate 
posamezno, mladinsko DP, 
Žalec, november; 5. mesto kate 
posamezno, SIO Cup, 
Madžarska, oktober; 5. mesto 
športne borbe abs., World 
Shotokan Cup, Anglija, 
november; 5. mesto športne 
borbe do 65 kg za člane, 
Srednjeevropski pokal narodov, 
Bratislava, november. (GAIex) 


